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§ 295 Dnr KS 2021-000683 009 

Förändring av dagordningen vid 
kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet "Avsägelse från Petter Ershag (KD) av uppdraget som ersättare i 

fritidsnämnden och eventuellt fyllnadsval" läggs till dagordningen. 

Sammanfattning 

Ordföranden meddelar att det vid dagens sammanträde finns behov av att 
behandla ärendet "Avsägelse från Petter Ershag (KD) av uppdraget som ersättare i 

fritidsnämnden och eventuellt fyllnadsval". 
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§ 296 Dnr KS 2020-000841 101 

Revisorerna har ordet 

Då någon representant för revisionen inte fanns närvarande lämnas ingen 

information vid dagens sammanträde. 
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§ 297 Dnr KS 2021-000589 042 

Skellefteå kommuns delårsrapport augusti 2021 

Kommunfullmäktiges beslut 
Den reviderade delårsrapporten för Skellefteå kommun, augusti 2021, godkänns. 

Inlägg 
Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen anför att precis som under 2020 har Skellefteå kommun under 

rapportperioden fortsatt det intensiva arbetet för att på olika sätt motverka 
smittspridningen i samhället. De stora statliga satsningarna under 2020 gav 

kommunen goda möjligheter att klara ekonomin även under 2021. Kommunen har i 

stort sett fått kompensation för alla direkta kostnader kopplat till smittspridningen, 
samtidigt som kommunen haft en låg kostnadsutveckling i övrigt under 2020 och 

2021. Detta kombinerat med relativt höga intäkter från markförsäljning, ger det ett 
förväntat resultat långt över budget. 

I hela kommunkoncernens samlade årsprognos, som uppgår till över 2 500 miljoner 

kronor, ingår förutom kommunens resultat på 250 miljoner kronor ett ovanligt 
starkt resultat för stadshuskoncernen på nästan 2 300 miljoner kronor. Att 

resultatet för bolagskoncernen är så högt beror huvudsakligen på 
Skelleftebostäders fastighetsaffär med Samhällsbyggnadsbolaget AB, Skellefteå 

Industrihus ABs fastighetsförsäljning till NP3 och ett starkt resultat för Skellefteå 
Kraft AB till följd av högre energipriser och en utökad energiproduktion. 

Arbetslösheten i Skellefteå fortsätter att sjunka och i juli i år uppgick den till 4,9 

procent, eller omkring 1 750 personer som antingen var öppet arbetslösa eller som 
var deltagare i något av arbetsförmedlingens program. Arbetslösheten i Skellefteå 

närmar sig en nivå som ligger 40 procent under rikets nivå. 

Skellefteå kommun hade vid halvårsskiftet 73 246 invånare, vilket är en ökning 

sedan årsskiftet med 406 personer. Med tanke på det positiva första halvåret och 

att den andra delen av året också ser ut att få en positiv utveckling har 
årsprognosen satts till plus 500 personer. 

De höga investeringsnivåerna fortsätter. Den sista augusti 2021 pågick det totalt 35 
stycken större investeringsprojekt (större än20 miljoner kronor) i 

kommunkoncernen. 18 projekt av dessa genomförs inom kommunen och 17 projekt 

inom stadshuskoncernen. Av det totala antalet projekt är det 6 stycken projekt som 
redovisar negativa slutprognoser, varav 2 av dessa endast redovisar marginella 

avvikelser mot budget. 1 projekt avser Furuskolan i Jörn där projektet nu begär en 
utökad budget och 3 projekt handlar om pågående exploatering där utgifterna nu 

ser ut att bli högre än budgeterat. 

Efter ärendets behandling i kommunstyrelsen har det upptäckts smärre 

felaktigheter i delårsrapporten. En ny delårsrapport har upprättats och en 

beskrivning över ändringen har bifogats den nya delårsrapporten. Kommunstyrelsen 
har i särskilt beslut föreslagit kommunfullmäktig godkänna den reviderade 

delårsrapporten för Skellefteå kommun, augusti 2021. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att den reviderade delårsrapporten för Skellefteå 
kommun, augusti 2021, godkänns. 

Lorents Burman (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens beslut 2021-10-14 
Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 376 

Kommunledningskontorets skrivelse om ändring i delårsrapporten 
Reviderad delårsrapport, för Skellefteå kommun, augusti 2021 

Kommunrevisionens utlåtande, granskning av delårsrapporten 
Rapport, granskning av delårsrapporten 

  

Skickas till: 
Kommunledningskontoret, finans och juridik 
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§ 298 Dnr KS 2021-000606 107 

Delårsrapport augusti 2021, Skellefteå Stadshus, 
koncernen 

Kommunfullmäktiges beslut 
Reviderad delårsrapport för augusti 2021, Skellefteå Stadshus AB, koncernen, 

godkänns. 

Inlägg 

Hans Brettschneider (MP) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Skellefteå Stadshus AB överlämnar delårsrapport för koncernen per 2021-08-31. 
Perioden har fortsatt präglats av den pågående, men nu avklingande, 

Covidpandemin. Den har påverkat verksamheterna främst inom resor, transport, 
kultur och besöksnäring. Bolagen som drabbats mest av pandemin kan se tecken 

på en långsam återgång mot mer normala volymer. 

Likt föregående tertial har den pågående stadsomvandlingen stor påverkan på 
kommunens och dess bolags verksamheter. Största trycket ligger på 

bostadsförsörjningen där fler bostäder är kanske den viktigaste faktorn för att klara 
den inflyttning som pågår. 

Koncernens resultatfall per 2021-08-31 överträffar budget och föregående år 

påtagligt. Helåsprognosen för koncernen indikerar en fortsatt bra resultatutveckling 
för kvarvarande del av året. Skellefteå Industrihus ABs fastighetsförsäljning 

genererar en påtaglig reavinst vilket är den enskilt största anledningen till den 
positiva budgetavvikelsen. Skellefteå Kraft ABs goda resultat är till stor del till följd 

av högre energipriser och högre energiproduktion. 

Efter ärendets behandling i kommunstyrelsen har det upptäckts smärre 

felaktigheter i delårsrapporten, det gäller en tabell över pågående investeringar. En 

ny delårsrapport har upprättats och en beskrivning över ändringen har bifogats den 
nya delårsrapporten. Kommunstyrelsen har i särskilt beslut föreslagit 

kommunfullmäktig godkänna den reviderade delårsrapporten för Skellefteå 
kommun, augusti 2021. 
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut 2021-10-14 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 377 
Kommunledningskontorets beskrivning av gjorda revideringar 

Reviderad delårsrapport augusti 2021, Skellefteå Stadshus AB, koncernen 
Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-09-22 § 179 

Delårsrapporter för i koncernen Skellefteå Stadshus AB ingående bolag (Skellefteå 
Kraft AB, Skellefteåbostäder AB, Skellefteå Industrihus AB, Skellefteå Buss AB, 

Skellefteå City Airport AB, Science City Skellefteå AB, Skellefteå Kulturhus AB, 

Västerbottensteatern AB, Visit Skellefteå AB, Skellefteå Museum AB) 
 

  

Skickas till: 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 
Skellefteå Stadshus AB 
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§ 299 Dnr KS 2021-000531 700 

Införande av kompiskortet - förslag på hur 
kostnaderna ska fördelas mellan socialnämnden och 
fritidsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kostnaderna för införande av kompiskortet enligt kommunfullmäktiges beslut 2020-

11-17 § 297 fördelas lika mellan socialnämnden samt fritidsnämnden. 

Inlägg 

Stina Engström (L) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-11-17 § 297 att bifalla en motion om införande 
av kompiskort i Skellefteå kommun. I beslutet angavs att socialnämnden, i samråd 

med fritidsnämnden, är ansvariga för införande av kompiskortet i Skellefteå 
kommun inklusive fastställande av regelverk. Nämnderna fick även i uppdrag att 

återkomma till kommunfullmäktige med förslag till hur kostnaderna, när dessa stod 
klara, skall fördelas mellan nämnderna. 

Socialnämnden beslutade 2021-06-17 § 145 att föreslå att kostnaderna för 

införande av kompiskortet delas lika mellan nämnderna. Fritidsnämnden fattade 
2021-06-16 § 121 samma beslut. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 358 

Socialnämndens protokoll 2021-06-17 § 145 
Socialkontorets tjänsteskrivelse  

Fritidsnämndens protokoll 2021-06-16 § 121 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2021-06-10 
  

Skickas till: 
Socilanämnden 

Fritidsnämnden 
Kommunledningskontoret, finans och juridik 
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§ 300 Dnr KS 2021-000536 002 

Delegation av beslut om taxor och avgifter till 
samhällsbyggnadsnämnden (hamntaxa, 
sotningstaxa, räddningstjänstens taxor, avgift för 
att deponera snö på Skellefteå kommuns snötipp, 
avgift för byte av kantsten, avgifter för 
avfallsverksamheten som är kopplade till skatt på 
förbränning av avfall och deponi) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Samhällsbyggnadsnämnden får delegation att besluta om fastställande av 

hamntaxa med uppräkning enligt konsumentprisindex. 

2. Samhällsbyggnadsnämnden får delegation att besluta om fastställande av 

sotningstaxa med uppräkning enligt index från centralorganisationen. 

3. Samhällsbyggnadsnämnden får delegation att besluta om fastställande av 
räddningstjänstens taxor med uppräkning enligt prisindex för kommunal 

verksamhet. 

4. Samhällsbyggnadsnämnden får delegation att besluta om fastställande av 

avgift för att deponera snö på Skellefteå kommuns snötipp med uppräkning 

enligt prisindex för kommunal verksamhet. 

5. Samhällsbyggnadsnämnden får delegation att besluta om fastställande av 

avgift för byte av kantsten med uppräkning enligt prisindex för kommunal 
verksamhet. 

6. Samhällsbyggnadsnämnden får delegation att besluta om fastställande av 

avgifter för avfallsverksamheten som är kopplade till skatt på förbränning 
av avfall och deponi, där avfallsskatten omräknas i förhållande till 

förändringar i det allmänna prisläget, där Regeringen fastställer det 
omräknade beloppet. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har uppmanat samtliga nämnder att inkomma till 

kommunfullmäktige med förslag till vilka taxebeslut som kan delegeras till 
respektive nämnd, inklusive förslag till index.  

Taxor och avgifter skall i normalfallet antas av kommunfullmäktige, det finns dock 

möjlighet för kommunfullmäktige att delegera detta till en nämnd under 
förutsättning av att kommunfullmäktige samtidigt fastställer att avgiften skall följa 

ett utpekat index. Nämndens möjlighet att besluta gäller då för det fall att taxan 
enbart ändras utifrån förändring av index. 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2021-08-23 § 137 att föreslå 
kommunfullmäktige delegera beslutanderätt avseende vissa taxor till nämnden. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 359 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2021-08-23 § 137 

Förvaltningen samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2021-06-30 
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Skickas till: 
Samhällsbyggnadsnämnden 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 
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§ 301 Dnr KS 2021-000593 107 

Godkännande av Skellefteå Industrihus ABs 
försäljning av fastigheten del av Hallen 6, 
bolagsordningar för SIH Skellefteå 4 AB och SIH 
Skellefteå Holding 4 AB samt val av styrelse och 
lekmannarevisor 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Skellefteå Industrihus ABs förvärv av två s k lagerbolag 
godkänns. 

2. Bolagsordning för SIH Skellefteå 4 AB godkänns enligt Skellefteå 
Stadshus ABs förslag 2021-09-22 § 181. 

3. Bolagsordning för SIH Skellefteå Holding 4 AB godkänns enligt 

Skellefteå Stadshus ABs förslag 2021-09-22 § 181. 

4. Åsa Andersson, Staffan Hansson samt Elin Söderlund utses till 

ledamöter i styrelsen för SIH Skellefteå 4 AB för perioden fram 
till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 

5. Åsa Andersson utses till ordförande i styrelsen för SIH Skellefteå 
4 AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma som 

följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

6. Thomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i SIH Skellefteå 4 

AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma som följer 
efter nästa val till kommunfullmäktige. 

7. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i SIH 

Skellefteå 4 AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma 
som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

8. Åsa Andersson, Staffan Hansson samt Elin Söderlund utses till 
ledamöter i styrelsen för SIH Skellefteå Holding 4 AB för 

perioden fram till slutet av den bolagsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige. 

9. Åsa Andersson utses till ordförande i styrelsen för SIH Skellefteå 

Holding 4 AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma 
som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

10. Thomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i SIH Skellefteå 
Holding 4 AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma 

som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

11. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i SIH 
Skellefteå Holding 4 AB för perioden fram till slutet av den 

bolagsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Skellefteå Industrihus AB har för avsikt att försälja fastigheten Hallen 6, Skellefteå, 
till Skellefteå Lastbilsstation. Köpet sker i form av en bolagsöverlåtelse, där det 

bildas nya bolag innehållande den aktuella fastigheten, bolag som sedan försäljs till 

köparen. 
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Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB beslutade 2021-09-22 § 181 att godkänna 
försäljningen av fastigheten. I och med att nya bolag bildas måste 

kommunfullmäktige utse styrelse för dessa, samt utse lekmannarevisor. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 370 
Styrelsen för Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-09-22 § 181 

Förslag till bolagsordning, SIH Skellefteå 4 AB 
Förslag till bolagsordning, SIH Skellefteå Holding 4 AB 

Skellefteå Industrihus ABs PM Försäljning Hallen 6, del av 

  

Skickas till: 

Skellefteå Stadshus AB 
Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Skellefteå Industrihus AB 
Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 

Lönecenter förtroendevalda 

Åsa Andersson 
Staffan Hansson 

Elin Söderlund 
Thomas Nordenstam 

Gunilla Åström 
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§ 302 Dnr KS 2021-000592 107 

Godkännande av Skellefteå Industrihus ABs 
försäljning av fastigheten Burträsk-Gammelbyn 
20:24, bolagsordningar för SIH Skellefteå Holding 2 
AB och SIH Skellefteå 2 AB samt val av styrelse och 
lekmannarevisor 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Skellefteå Industrihus ABs förvärv av två s k lagerbolag 

godkänns. 

2. Bolagsordning för SIH Skellefteå 2 AB godkänns enligt Skellefteå 

Stadshus ABs förslag 2021-09-22 § 182. 

3. Bolagsordning för SIH Skellefteå Holding 2 AB godkänns enligt 

Skellefteå Stadshus ABs förslag 2021-09-22 § 182. 

4. Åsa Andersson, Staffan Hansson samt Elin Söderlund utses till 
ledamöter i styrelsen för SIH Skellefteå 2 AB för perioden fram 

till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa val till 
kommunfullmäktige. 

5. Åsa Andersson utses till ordförande i styrelsen för SIH Skellefteå 

2 AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma som 
följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

6. Thomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i  SIH Skellefteå 
2 AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma som 

följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

7. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i  SIH 

Skellefteå 2 AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma 

som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

8. Åsa Andersson, Staffan Hansson samt Elin Söderlund utses till 

ledamöter i styrelsen för SIH Skellefteå Holding 2 AB för 
perioden fram till slutet av den bolagsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige. 

9. Åsa Andersson utses till ordförande i styrelsen för SIH Skellefteå 
Holding 2 AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma 

som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

10. Thomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i  SIH Skellefteå 

Holding 2 AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma 

som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

11. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i  SIH 

Skellefteå Holding 2 AB för perioden fram till slutet av den 
bolagsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 
Skellefteå Industrihus AB har för avsikt att försälja fastigheten Burträsk-Gammelbyn 

20:24 till Snidex. Köpet sker i form av en bolagsöverlåtelse, där det bildas nya 
bolag innehållande den aktuella fastigheten, bolag som sedan försäljs till köparen. 
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Befintligt kontrakt med räddningstjänsten, som befinner sig i lokalerna, har 
förlängts med tio år. 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB beslutade 2021-09-22 § 182 att godkänna 
försäljningen av fastigheten. I och med att nya bolag bildas måste 

kommunfullmäktige utse styrelse för dessa, samt utse lekmannarevisor. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 371 
Styrelsen för Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-09-22 § 182 

Förslag till bolagsordning, SIH Skellefteå 2 AB 

Förslag till bolagsordning, SIH Skellefteå Holding 2 AB 
Skellefteå Industrihus ABs PM Försäljning Burträsks-Gammelbyn 20:24 

 
  

Skickas till: 
Skellefteå Stadshus AB 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Skellefteå Industrihus AB 
Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 

Lönecenter förtroendevalda 
Åsa Andersson 

Staffan Hansson 
Elin Söderlund 

Thomas Nordenstam 

Gunilla Åström 
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§ 303 Dnr KS 2021-000206 101 

Förteckning över motioner som inte är 
slutbehandlade 

Kommunfullmäktiges beslut 
Rapporten noteras. 

Sammanfattning 
I kommunfullmäktiges arbetsordning står det ” Kommunstyrelsen skall två gånger 

varje år redovisa de motioner som inte har beretts färdigt. Redovisningen skall 
göras på fullmäktiges ordinarie sammanträden i april och oktober.”  

En förteckning över motioner som inte är slutbehandlade har upprättats. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 357 
Support och lokalers tjänsteskrivelse 2021-09-03 

Förteckning över ej slutbehandlade motioner per 2021-09-03 
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§ 304 Dnr KS 2021-000532 102 

Fyllnadsval av ersättare i 
samhällsbyggnadsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Maria Karlsson (V) utses till ny ersättare i samhällsbyggnadsnämnden för perioden 

fram till och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-09-28 § 254 att befria Marie Bergslycka (V) 
från uppdraget som ersättare i samhällsbyggnadsnämnden, samt att fyllnadsval 

förrättas vid ett senare tillfälle. 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll 2021-09-28 § 254 
  

Skickas till: 
Marie Karlsson 

Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 

Lönecenter förtroendevalda 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 305 Dnr KS 2021-000590 102 

Fyllnadsval av nämndeman efter Eva Enqvist 

Kommunfullmäktiges beslut 
Lars Gustafsson (C) utses till ny nämndeman för perioden fram till och med 2023-

12-31. 

Sammanfattning 
Eva Enqvist (C) har avsagt sig uppdraget som nämndeman, Skellefteå tingsrätt har 

entledigat henne från uppdraget. 

Beslutsunderlag 
Skellefteå tingsrätts skrivelse 2021-09-20 

  

Skickas till: 
Skellefteå tingsrätt 

Lars Gustafsson 
Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 

Lönecenter förtroendevalda 
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§ 306 Dnr KS 2021-000629 102 

Avsägelse från Per-Ivar Skogqvist (KD) av 
uppdraget som ersättare i kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Per-Ivar Skogqvist (KD) befrias från uppdraget som ledamot i 

kommunfullmäktige. 

2. Kommunfullmäktige anhåller hos Länsstyrelsen om ny sammanräkning för 

att utse ny ledamot i kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 
Per-Ivar Skogqvist (KD) har avsagt sig uppdraget som ersättare i kommun-
fullmäktige. Innan avsägelsen behandlats av kommunfullmäktige har Länsstyrelsen, 

till följd av ny sammanräkning föranledd av en annan avsägelse, utsett Skogqvist till 

ledamot. Skogqvist har därefter meddelat att avsägelsen avser uppdraget som 
ledamot.  

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Per-Ivar Skogqvist 

  

Skickas till: 

Lönecenter förtroendevalda 
Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 

Per-Ivar Skogqvist 

Länsstyrelsen i Västerbottens län 
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§ 307 Dnr KS 2021-000630 102 

Avsägelse från Per-Ivar Skogqvist (KD) av 
uppdraget som ledamot och vice ordförande i 
valnämnden och eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Per-Ivar Skogqvist (KD) befrias från uppdragen som ledamot och vice 

ordförande i valnämnden. 

2. Jens Wennberg (L) utses till ny ledamot i valnämnden för perioden fram till 

och med 2022-12-31.   

3. Till ny vice ordförande i valnämnden för perioden fram till och med 2022-

12-31 utses Jens Wennberg (L). 

4. Till ny ersättare i valnämnden för perioden fram till och med 2022-12-31 
utses Per Boström (KD).  

Sammanfattning 
Per-Ivar Skogqvist (KD) har avsagt sig uppdraget som ledamot och vice ordförande 

i valnämnden. Som ny ledamot och vice ordförande har nominerats nuvarande 
ersättaren i valnämnden Jens Wennberg (L). Om Wennberg utses måste ny 

ersättare utses.  

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Per-Ivar Skogqvist 
  

Skickas till: 
Per-Ivar Skogqvist 

Jens Wennberg 

Per Boström 
Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 

Lönecenter förtroendevalda 
Valnämnden 
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§ 308 Dnr KS 2021-000631 102 

Avsägelse från Per-Ivar Skogqvist (KD) av 
uppdraget som ledamot i nämnden för support och 
lokaler och eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Per-Ivar Skogqvist (KD) befrias från uppdraget som ledamot i nämnden för 

support och lokaler. 

2. Petter Ershag (KD) utses till ny ledamot i nämnden för support och lokaler 

för perioden fram till och med 2022-12-31.   

Sammanfattning 

Per-Ivar Skogqvist (KD) har avsagt sig uppdraget som ledamot i nämnden för 
support och lokaler. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Per-Ivar Skogqvist 

  

Skickas till: 

Per-Ivar Skogqvist 
Petter Ershag 

Nämnden för support och lokaler 

Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 
Lönecenter förtroendevalda 
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§ 309 Dnr KS 2021-000632 102 

Avsägelse från Rosalie Keller (KD) av uppdraget som 
ersättare i för- och grundskolenämnden och 
eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Rosalie Keller (KD) befrias från uppdraget som ersättare i för- och 

grundskolenämnden.  

2. Frida Löfroth (KD) utses till ny ersättare i för- och grundskolenämnden för 

perioden fram till och med 2022-12-31.  

Sammanfattning 

Rosalie Keller (KD) har avsagt sig uppdraget som ersättare i för- och 
grundskolenämnden.  

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Rosalie Keller 

  

Skickas till: 

Rosalie Keller 
Frida Löfroth 

För- och grundskolenämnden 

Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 
Lönecenter förtroendevalda 
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§ 310 Dnr KS 2021-000633 102 

Avsägelse från Rosalie Keller (KD) av uppdraget som 
ledamot och vice ordförande i Stiftelsen Rismyrliden 
och eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Rosalie Keller (KD) befrias från uppdragen som ledamot och vice 

ordförande i styrelsen för Stiftelsen Rismyrliden. 

2. Gunilla Bohman (KD) utses till ny ledamot i styrelsen för Stiftelsen 

Rismyrliden för perioden fram till och med 2022-12-31. 

3. Gunilla Bohman (KD) utses till ny vice ordförande i styrelsen för Stiftelsen 

Rismyrliden för perioden fram till och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 
Rosalie Keller (KD) har avsagt sig uppdragen som ledamot och vice ordförande i 
styrelsen för Stiftelsen Rismyrliden. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Rosalie Keller 

  

Skickas till: 
Rosalie Keller 

Gunilla Bohman 
Stiftelsen Rismyrliden 

Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 
Lönecenter förtroendevalda 
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§ 311 Dnr KS 2021-000637 102 

Avsägelse från Lucas Thompsson (S) av uppdrag 
som ledamot i gymnasienämnden och eventuellt 
fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Lucas Thompson (S) befrias från uppdraget som ledamot i 

gymnasienämnden. 

2. Fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle. 

Sammanfattning 
Lucas Thompson (S) har avsagt sig uppdraget som ledamot i gymnasienämnden. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Lucas Thompson 

  

Skickas till: 

Lucas Thompson 
Gymnasienämnden 

Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 
Lönecenter förtroendevalda 
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§ 312 Dnr KS 2021-000628 102 

Avsägelse från Stefanos Neopoulos (S) av uppdraget 
som ledamot i fritidsnämnden och eventuellt 
fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Stefanos Neopoulos (S) befrias från uppdraget som ledamot i 

fritidsnämnden.  

2. Jonna Lundgren (S) utses till ny ledamot i fritidsnämnden för perioden fram 

till och med 2022-12-31. 

3. Stefanos Neopoulos (S) utses till ny ersättare i fritidsnämnden för perioden 

fram till och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 
Stefanos Neopoulos (S) har avsagt sig uppdraget som ledamot i fritidsnämnden. Till 
ny ledamot har nominerats nuvarande ersättaren Jonna Lundgren (S). Om 

Lundgren utses måste ny ersättare utses.   

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Stefanos Neopoulos  

  

Skickas till: 

Stefanos Neopoulos 
Jonna Lundgren 

Fritidsnämnden 
Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 

Lönecenter förtroendevalda 
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§ 313 Dnr KS 2021-000684 009 

Avsägelse från Petter Ershag (KD) av uppdraget som 
ersättare i fritidsnämnden och eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Petter Ershag (KD) befrias från uppdraget som ersättare i fritidsnämnden. 

2. Daniel Boström (KD) utses till ny ersättare i fritidsnämnden fram till och 
med 2022-12-31. 

Sammanfattning 
Petter Ershag (KD) har under dagens sammanträde avsagt sig uppdraget som 

ersättare i fritidsnämnden. 

  

Skickas till: 
Petter Ershag 

Daniel Boström 

Fritidsnämndemn 
Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 

Lönecenter förtroendevalda 
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§ 314 Dnr KS 2021-000638 102 

Avsägelse från Andreas Tegström Jonsson av 
uppdrag som ledamot i  Skellefteå Buss AB och 
eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Andreas Tegström Jonsson befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen 

för Skellefteå Buss AB. 

2. Fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle. 

Sammanfattning 
Andreas Tegström Jonsson har avsagt sig uppdrag som ledamot i styrelsen för 

Skellefteå Buss AB.  

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Andreas Tegström Jonsson 
  

Skickas till: 
Andreas Tegström Jonsson 

Skellefteå Buss AB 
Skellefteå Stadshus AB 

Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 

Lönecenter förtroendevalda 
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§ 315 Dnr KS 2021-000639 102 

Avsägelse från Anna-Stina Steinwall (KD) av 
uppdraget som ersättare i kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Anna-Stina Steinwall (KD) befrias från uppdraget som ersättare i 

kommunfullmäktige. 

2. Kommunfullmäktige anhåller hos Länsstyrelsen om ny sammanräkning för 

att utse ny ersättare i kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 
Anna-Stina Steinwall (KD) har avsagt sig uppdraget som ersättare i 
kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Anna-Stina Steinwall  

  

Skickas till: 
Anna-Stina Steinwall 

Länsstyrelsen i Västerbottens län 
Kommunstyrelsens sekretariat, ansvarig för Troman 

Lönecenter förtroendevalda 
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§ 316 Dnr KS 2021-000201 299 

Motion av Markku Abrahamsson (SD), Magnus 
Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Roland 
Östlund (SD) och Linda Strandberg (SD) om att 
skydda Gamla Seminariet (PRO-huset) från rivning 
(11/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen är, med hänvisning till yttrandena från nämnden för support och 
lokaler, bygg – och miljönämnden samt kulturnämnden, att betrakta som 

besvarad.  

2. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges 

sida. 

Reservation 
Markku Abrahamsson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Linda Strandberg (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD) samt Henrik 
Öhman (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Markku Abrahamssons 

yrkande. 

Inlägg 

Markku Abrahamsson (SD), Felicia Lundmark (S) samt Stina Engström (L) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamöterna Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark 

(SD), Marcus Sehlstedt (SD), Roland Östlund (SD) samt Linda Strandberg (SD) har 
inkommit med en motion i vilken föreslås att Gamla Seminariet (PRO-huset), innan 

eventuell försäljning, skyddas mot rivning i detaljplan (beslutspunkt 1); att Gamla 
Seminariet (PRO-huset), innan eventuell försäljning, skyddas mot yttre 

konstruktionsförändringar genom ett förslagsvis utökat skydd som 
kulturvärdesbyggnad (beslutspunkt 2); samt att  Gamla Seminariet (PRO-huset) 

kvarstår i kommunal ägo, om ett marknadsmässigt anbud från en köpare som avser 

att förvalta byggnadens kulturvärden, inte inkommer (beslutspunkt 3). 

Nämnden för support och lokaler beslutade 2021-04-15 § 32 att överlämna ett 

yttrande enligt vilket det inte finns något behov av fastigheten för kommunala 
ändamål. Vid en eventuell försäljning så tas hänsyn till om den tänkte köparen har 

kapacitet att förvalta och utveckla byggnaden. 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2021-05-18 § 121 att överlämna ett yttrande 
enligt vilket byggnaden sedan år 2017 är skyddad i detaljplan mot rivning och 

förvanskning. 

Kulturnämnden beslutade 2021-05-26 § 173 att överlämna ett yttrande enligt vilket 

byggnaden finns i byggnadsordningen för prästbord, klass 1, det vill säga i 

byggnadsminnesklass. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till yttrandena från 

nämnden för support och lokaler, bygg – och miljönämnden samt kulturnämnden, 

att betrakta som besvarad (beslutspunkt 1); samt att motionen föranleder inte 
någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 2). 
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Markku Abrahamsson (SD) yrkar bifall till motionens beslutspunkter 1 och 3 samt 
att motionens beslutspunkt 2 skall anses som besvarad. 

Felicia Lundmark (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Markku 
Abrahamssons yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända propositionsordning: "Den 

som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Markku 

Abrahamssons yrkande röstar nej.” 

Omröstningsresultat 

Vid voteringen avges 58 ja-röster och 6 nej-röster, 1 ledamot är frånvarande. Hur 
var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 2021-09-28 § 268 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30§ 337 
Kulturnämndens protokoll 2021-05-26 § 73 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2021-05-18 
Bygg- och miljönämndens protokoll 2021-05-18 § 121 

Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2021-05-03 

Nämnden för support och lokalers protokoll 2021-04-15 § 32 
Förvaltningen support och lokalers tjänsteskrivelse 2021-04-07 

Motion 11/21 
 

  

Skickas till: 
Nämnden för support och lokaler 

Bygg- och miljönämnden 
Kulturnämnden 

Motionärerna 
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Voteringsresultat § 316 
Ja röstar: 

Daniel Ådin (S), Elsy Larsson (S), Lorents Burman (S), Evelina Fahlesson (S), Jonna 
Lundgren (S), Tomas Teglund (S), Hans Öhlund (S), Valter Stenberg (S), Fredrik 

Stenberg (S), Jasmine Ravaghi (S), Magnus Nilsson (S), Kamel Mnad (S), Gunilla 
Lundström (S), Anna Lundström (S), Felicia Lundmark (S), Gunnel Sandström (S), 

Pierre Lidström (S), Sara Keisu-Lundh (S), Iosif Karambotis (S), Peter Stensmar (S), 
Kenneth Fahlesson (S), Mats Ekman (S), Harriet Classon (S), Malin Berglund (S), 

Maria Marklund (S), Lars Lundmark (S), Daniel Enwall (S), Anita Wallström (S), 

Gunlila Andersson (S), Bertil Almgren (S), 
Andreas Löwenhöök (M), Gunnar Fransson (M), Kjell Lindström (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Ramona Dolan (M), Henry Andersson (M), 
Carina Sundbom (C), Anna From-Lindqvist (C), Ann-Christine Falkman (C), Pär 

Brubäcken (C), Maria Bernsson (C), Kjell Bergmark (C), Kurt Vallmark (C), 

Agneta Hansson (V), Jeanette Velander (V), Joakim Wallström (V), Lova 
Torstensson (V), Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), 

Kerstin Olofsson (L), Christina Soldan (L), Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström 
(L), 

Per-Ivar Skogqvist (KD), Petter Ershag (KD), 

Hans Brettschneider (MP), Ingegerd Saarinen (MP). 
 

Nej röstar: 
Annette Lundqvist (M), 

Markku Abrahamsson (SD), Linda Strandberg (SD), Markus Sehlstedt (SD),  
Henrik Öhman (SD), Magnus Bergmark (SD). 

 

Frånvarande: 
Stefan Anundi (M). 
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§ 317 Dnr KS 2021-000407 001 

Motion av Carina Sundbom (C), Maria Bernsson (C) 
och Kjell Bergmark (C) om ett projektkontor för 
Skellefteås snabba utveckling (22/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås. 

Reservation 
Carina Sundbom (C), Kjell Bergmark (C) samt Anna From-Lindqvist (C) reserverar 

sig mot beslutet till förmån för egna yrkanden.  Ann-Christine Falkman (C), Pär 
Brubäcken (C), Maria Bernsson (C) samt Kurt Vallmark (C) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för Carina Sundboms m fl yrkande.  

Inlägg 

Carina Sundbom (C), Evelina Fahlesson (S), Kjell Bergmark (C), Per-Ivar Skogqvist 

(KD), Maria Bernsson (C), Andreas Löwenhöök (M), Fredrik Stenberg (S), Christina 
Soldan (L), Hans Brettschneider (MP), Felicia Lundmark (S), Anna From-Lindqvist 

(C), Lorents Burman (S) samt Harriet Classon (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Carina Sundbom (C), Kjell Bergmark (C) samt 
Maria Bernsson (C) har inkommit med en motion i vilken föreslås att en 

samarbetsgrupp tillsätts (i t.ex. ett projektkontor) för en tydligare strategisk ledning 
med förstärkning av professionell kompetens, för att driva och genomföra 

Skellefteå kommuns utvecklingsuppdrag. 

Kommunledningskontoret har yttrat sig, och anför att samhällsplanering berör alla 
och därför förutsätter den i en demokrati att många får delta och påverka utfall och 

lösningar. I kommunen finns ett antal nämnder och förvaltningar med olika funktion 
och inriktning. På samma sätt har kommunens bolag styrelser och en organisation 

för att driva verksamheten. Tillsammans skapar politiker, bolagsstyrelser och dess 

tjänstepersoner en mycket bred och mångfacetterad kompetens för utveckling. Ett 
projektkontor blir av naturliga skäl en mindre organisation med mindre resurser och 

med mer begränsad kompetens inom olika specialiteter. En sådan samarbetsgrupp 
(projektkontor) kommer inte heller att äga de beslut som behöver fattas och inte 

heller de resurser som behövs för genomförandet. Kommunledningskontoret därför 

anser att den grundläggande organisationen som kommunen och 
kommunkoncernen har bör bibehållas. Men samarbetet mellan dess olika ingående 

delar är viktigt och måste fortsätta att utvecklas i positiv riktning. Den starka 
utvecklingen, med fler företag som etablerar sig, fler bostäder som byggs, skolor 

som efterfrågas, järnvägar som ska anläggas och alla andra samhällsfunktioner 
som följer, innebär naturligtvis en större arbetsmängd. Det gör också att 

kommunen och kommunkoncernens behöver tillskjuta större resurser för 

samhällsutvecklingen. Det gäller både beträffande finansiering och personal. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen avslås. 

Carina Sundbom (C), Kjell Bergmark (C), Per-Ivar Skogqvist (KD), Andreas 

Löwenhöök (M), Christina Soldan (L) samt Anna From-Lindqvist (C) yrkar bifall till 
motionen.  

Evelina Fahlesson (S), Fredrik Stenberg (S), Felicia Lundmark (S), Lorents Burman 

(S) samt Harriet Classon (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Carina 

Sundboms m fl yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända propositionsordning: "Den 
som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Carina Sundboms 

m fl yrkande röstar nej.” 

Omröstningsresultat 

Vid voteringen avges 43 ja-röster och 21 nej-röster, 1 ledamot är frånvarande. Hur 
var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktigs protokoll 2021-09-26 § 269 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 338 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-08-12 
Motion 22/21 

  

Skickas till: 

Motionärerna 
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Voteringsresultat § 317 
Ja röstar: 

Daniel Ådin (S), Elsy Larsson (S), Lorents Burman (S), Evelina Fahlesson (S), Jonna 
Lundgren (S), Tomas Teglund (S), Hans Öhlund (S), Valter Stenberg (S), Fredrik 

Stenberg (S), Jasmine Ravaghi (S), Magnus Nilsson (S), Kamel Mnad (S), Gunilla 
Lundström (S), Anna Lundström (S), Felicia Lundmark (S), Gunnel Sandström (S), 

Pierre Lidström (S), Sara Keisu-Lundh (S), Iosif Karambotis (S), Peter Stensmar (S), 
Kenneth Fahlesson (S), Mats Ekman (S), Harriet Classon (S), Malin Berglund (S), 

Maria Marklund (S), Lars Lundmark (S), Daniel Enwall (S), Anita Wallström (S), 

Gunilla Andersson (S), Bertil Almgren (S), 
Agneta Hansson (V), Jeanette Velander (V), Joakim Wallström (V), Lova 

Torstensson (V), Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), 
Markku Abrahamsson (SD), Linda Strandberg (SD), Markus Sehlstedt (SD),  

Henrik Öhman (SD), Magnus Bergmark (SD). 

Hans Brettschneider (MP), Ingegerd Saarinen (MP). 
 

Nej röstar: 
Andreas Löwenhöök (M), Gunnar Fransson (M), Kjell Lindström (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Annette Lundqvist (M), Ramona Dolan (M), 

Henry Andersson (M),  
Carina Sundbom (C), Anna From-Lindqvist (C), Ann-Christine Falkman (C), Pär 

Brubäcken (C), Maria Bernsson (C), Kjell Bergmark (C), Kurt Vallmark (C), 
Kerstin Olofsson (L), Christina Soldan (L), Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström 

(L), 
Per-Ivar Skogqvist (KD), Petter Ershag (KD), 

 

Frånvarande: 
Stefan Anundi (M). 
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§ 318 Dnr KS 2021-000155 430 

Motion av Hans Brettschneider (MP) och Linnea 
Öhman (MP) om att bildande av ett kommunalt 
naturreservat på Vitberget (6/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Motionen är, utifrån pågående arbete med att inrätta ett kommunalt 

naturreservat, att anse som besvarad. 

2. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges 

sida. 

Reservation 

Hans Brettschneider (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 
Ingegerd Saarinen (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för Hans 

Brettschneiders yrkande. 

Inlägg 

Hans Brettschneider (MP), Joakim Wallström (V), Mikaela Löwenhöök (M), Felicia 

Lundmark (S) samt Markku Abrahamsson (SD yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Hans Brettschneider (MP) samt Linnea Öhman 
(MP) har inkommit med en motion i vilken föreslås att kommunen påbörjar arbetet 

med reservatsbildning av Vitberget under 2021 enligt tidigare plan (beslutspunkt 
1); att detta finansieras ur kommunstyrelsens förfogandemedel (beslutspunkt 2); 

samt att kommunen går de markägare som vill ha ersättningsskog tillmötes genom 

att köpa in motsvarande skog (beslutspunkt 3). 

Kommunledningskontoret har yttrat sig, och anför att Skellefteå kommun har fattat 

beslut att inrätta ett kommunalt naturreservat på Vitberget. Beslutet är grundat på 
kommunens egna inventeringar och bedömningar av naturvärden och värden för 

rörligt friluftsliv. Skellefteå kommun har samtidigt i dialog med Länsstyrelsen i 

Västerbottens län och Naturvårdsverket fått acceptans för att området håller 
kvalitéer som motiverar statligt stöd för ett kommunalt naturreservat. Skellefteå 

kommun har sedan ansökt och beviljats stöd motsvarande 50 procent av kostnaden 
för inrättandet av reservatet från Naturvårdsverket. Naturvårdsverket har därefter 

inventerat området och värderat området utifrån sitt fastighetsekonomiska värde. 

Med stöd av värderingarna har en särskild förhandlare, på statligt uppdrag, försökt 
träffa överenskommelser om markförvärv eller intrångsersättning. Skellefteå 

kommun har tidigare avsatt en budget för kommunens kostnader för reservatets 
inrättande. Markförhandlingarna som pågått under en längre tid har dock inte 

lyckats. Det aktuella området har olika privata markägare som främst önskar 
ersättningsmark och i något fall ägare som ansett att ersättningen borde vara 

högre än vad som erbjudits. Skellefteå kommun har senare fortsatt diskussioner 

med Luleå Stift och Skellefteå Kraft som både vidhållit uppfattningen att man 
endast ser lösningar i form av markbyten mot produktiv skogsmark. Skellefteå 

kommun saknar för närvarande sådana bytesobjekt. Ett reservat på Vitberget finns 
i kommunens framtida plan men i årets budget finns inte längre några medel 

avsatta för kommunens kostnader för reservatets inrättande. Budgeten är 

borttagen eftersom det inte förväntas en lösning på markförvärven under 
innevarande år. Skellefteå kommun har dock för avsikt att förvärva mer mark för 

att klara sin planering och samhällsexpansion. Tanken är att man samtidigt ska 
försöka hitta lösningar beträffande ersättningsmark för byten. Skellefteå kommun 

arbetar vidare för att försöka inrätta ett naturreservat på Vitberget. 
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Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, utifrån pågående arbete med att inrätta 

ett kommunalt naturreservat, att anse som besvarad (beslutspunkt 1); samt att 
motionen inte föranleder någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida 

(beslutspunkt 2). 

Hans Brettschneider (MP) yrkar bifall till motionen.  

Mikaela Löwenhöök (M) samt Markku Abrahamsson (SD) yrkar avslag på motionen. 

Joakim Wallström (V) samt Felicia Lundmark (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag. 

Beslutsgång - övergripande 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, Hans Brettschneiders 

yrkande samt, Micaela Löwenhööks m fl yrkande var för sig, och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Voter4ing begärs varvid ordföranden meddelar att kommunstyrelsens förslag utses 
till huvudförslag. Micaela Löwenhööks m fl yrkande kommer att ställas mot Hans 

Brettschneiders yrkande, det vinnande yrkande kommer att ställas mot 

huvudförslaget. Denna propositionsordning godkänns.  

Beslutsgång 1 

Votering verkställs enligt följande godkända propositionsordning: "Den som stöder 
Micaela Löwenhööks m fl yrkande röstar ja, den som stöder Hans Brettschneiders 

yrkande röstar nej." 

Omröstningsresultat 1  

Vid voteringen avges 21 ja-röster och 4 nej-röster, 38 ledamöter avstår från att 

rösta, 2 ledamöter är frånvarande. Hur var och en röstat framgår av till denna 
paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsgång 2 

Votering verkställs enligt följande godkända propositionsordning: "Den som stöder 
kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Micaela Löwenhööks m fl 

yrkande röstar nej.” 

Omröstningsresultat 2 
Vid voteringen avges 37 ja-röster och 22 nej-röster, 4 ledamöter avstår från att 
rösta, 2 ledamöter är frånvarande. Hur var och en röstat framgår av till denna 

paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 2021-09-26 § 270 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 339 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-08-12 

Motion 6/21 
  

Skickas till: 
Motionärerna 
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Voteringsresultat § 318 Omröstningsresultat 1 
Ja röstar: 

Andreas Löwenhöök (M), Gunnar Fransson (M), Kjell Lindström (M), Micaela 
Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Annette Lundqvist (M), Ramona Dolan (M), 

Henry Andersson (M), 
Carina Sundbom (C), Anna From-Lindqvist (C), Maria Bernsson (C), Kjell Bergmark 

(C), Kurt Vallmark (C), Pär Brubäcken (C), 
Markku Abrahamsson (SD), Linda Strandberg (SD), Henrik Öhman (SD), Magnus 

Bergmark (SD),  

Christina Soldan (L), 
Per-Ivar Skogqvist (KD), Petter Ershag (KD). 

 
Nej röstar: 

Ann-Christine Falkman (C), 

Joakim Wallström (V), 
Hans Brettschneider (MP), Ingegerd Saarinen(MP). 

 
Avstår från att rösta: 

Bertil Almgren (S), Daniel Ådin (S), Annamaria Hedlund (S), Lorents Burman (S), 

Evelina Fahlesson (S), Jonna Lundgren (S), Tomas Teglund (S), Hans Öhlund (S), 
Valter Stenberg (S), Fredrik Stenberg (S), Jasmine Ravaghi (S), Magnus Nilsson (S), 

Kamel Mnad (S), Gunilla Lundström (S), Anna Lundström (S), Felicia Lundmark (S), 
Gunnel Sandström (S), Pierre Lidström (S), Sara Keisu-Lundh (S), Iosif Karambotis 

(S), Peter Stensmar (S), Kenneth Fahlesson (S), Mats Ekman (S), Harriet Classon 
(S), Malin Berglund (S), Maria Marklund (S), Lars Lundmark (S), Daniel Enwall (S), 

Anita Wallström (S), Gunilla Andersson (S),  

Agneta Hansson (V), Jeanette Velander (V), Lova Torstensson (V), Fredrik Sjöström 
(V), Weidan Gong (V),  

Kerstin Olofsson (L), Stina Engström (L), Shervin Ahmadzadeh (L),  
 

Frånvarande: 

Stefan Anundi (M), 
Markus Sehlstedt (SD). 
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Voteringsresultat § 318 Omröstningsresultat 2 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Daniel Ådin (S), Annamaria Hedlund (S), Lorents Burman (S), 
Evelina Fahlesson (S), Jonna Lundgren (S), Tomas Teglund (S), Hans Öhlund (S), 

Valter Stenberg (S), Fredrik Stenberg (S), Jasmine Ravaghi (S), Magnus Nilsson (S), 
Kamel Mnad (S), Gunilla Lundström (S), Anna Lundström (S), Felicia Lundmark (S), 

Gunnel Sandström (S), Pierre Lidström (S), Sara Keisu-Lundh (S), Iosif Karambotis 
(S), Peter Stensmar (S), Kenneth Fahlesson (S), Mats Ekman (S), Harriet Classon 

(S), Malin Berglund (S), Maria Marklund (S), Lars Lundmark (S), Daniel Enwall (S), 

Anita Wallström (S), Gunilla Andersson (S),  
Agneta Hansson (V), Jeanette Velander (V), Joakim Wallström (V), Lova 

Torstensson (V), Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), 
Shervin Ahmadzadeh (L). 

 

Nej röstar: 
Andreas Löwenhöök (M), Gunnar Fransson (M), Kjell Lindström (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Annette Lundqvist (M), Ramona Dolan (M), 
Henry Andersson (M), 

Carina Sundbom (C), Anna From-Lindqvist (C), Ann-Christine Falkman (C), Pär 

Brubäcken (C), Maria Bernsson (C), Kjell Bergmark (C), Kurt Vallmark (C), 
Markku Abrahamsson (SD), Linda Strandberg (SD), Henrik Öhman (SD), Magnus 

Bergmark (SD),  
Christina Soldan (L),  

Per-Ivar Skogqvist (KD), Petter Ershag (KD). 
 

Avstår från att rösta: 

Kerstin Olofsson (L), Stina Engström (L), 
Hans Brettschneider (MP), Ingegerd Saarinen(MP). 

 
Frånvarande: 

Stefan Anundi (M), 

Markus Sehlstedt (SD). 
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§ 319 Dnr KS 2021-000442 312 

Motion av Maria Bernsson (C) och Kjell Bergmark 
(C) om cykelväg mellan Medle och Mobacken 
(26/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Motionen är, med hänvisning till samhällsbyggnadsnämndens yttrande, att 

betrakta som besvarad. 

2. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges 

sida. 

Reservation 

Maria Bernsson (C), Carina Sundbom (C) samt Kjell Bergmark (C) reserverar sig 
mot beslutet till förmån för egna yrkanden. Anna From-Lindqvist (C), Ann-Christine 

Falkman (C), Pär Brubäcken (C) samt Kurt Vallmark (C) reserverar sig mot beslutet 
till förmån för Maria Bernssons  m fl yrkande 

Inlägg 

Maria Bernsson (C), Sara Keisu-Lundh (S), Hans Brettschneider (MP), Carina 
Sundbom (C), Stina Engström (L), Kjell Bergmark (C), Lorents Burman (S), Andreas 

Löwenhöök (M), Harriet Classon (S), Joakim Wallström (V) samt Evelina Fahlesson 

(S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamöterna Maria Bernsson (C) samt Kjell Bergmark (C) har 

inkommit med en motion i vilken föreslås att samhällsbyggnadsnämnden får i 

uppdrag att tillsammans med Trafikverket utreda möjligheten till sammanhållen 
cykelbana mellan Medle och Mobacken (beslutspunkt 1); att kommunstyrelsen 

föreslår, utifrån utredningen, denna sträckning till prioriterat projekt till Region 
Västerbotten vid nästa revidering av länstransportplanen (beslutspunkt 2); samt att 

samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att utreda möjligheten att inom 

kommunal investeringsbudget bygga cykelväg genom Myckle (beslutspunkt 3).  

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2021-08-23 § 147 att nämnden fortsätter att 

prioritera utbyggnad av gång- och cykelbana mellan Skellefteå-Medle i kommande 
revideringar av Länstransportplanen till dess att åtgärden är genomförd; samt att 

föreslå kommunfullmäktige att motionen med det anses besvarad. 

Kommunledningskontoret har yttrat sig över motionen, och anför att det finns ett 
behov av en sammanhållen cykelbana mellan Medle och Mobacken. Skellefteå 

kommun har länge prioriterat en gång- och cykelbana längs sträckningen, och 
objektet finns namngivet i länstransportplanen för Västerbottens län. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till 

samhällsbyggnadsnämndens yttrande, att betrakta som besvarad (beslutspunkt 1); 
samt att motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från 

kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 2). 

Maria Bernsson (C), Carina Sundbom (C), Stina Engström (L) samt Kjell Bergmark 
(C) yrkar bifall till motionen. 

Sara Keisu-Lundh (S), Hans Brettschneider (MP), Lorents Burman (S), Harriet 
Classon (S), Joakim Wallström (V) samt Evelina Fahlesson (S) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Maria Bernssons 

m fl yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända propositionsordning: "Den 
som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Maria Bernssons m 

fl yrkande röstar nej." 

Omröstningsresultat 

Vid voteringen avges 52 ja-röster och 12 nej-röster, 1 ledamot är frånvarande. Hur 
var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 361 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2021-08-23 § 147  

Förvaltningen samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2021-08-05 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-06-02 

Motion 26/21 
  

Skickas till: 
Samhällsbyggnadsnämnden 

Motionärerna 
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Voteringsresultat § 319 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Daniel Ådin (S), Annamaria Hedlund (S), Lorents Burman (S), 
Evelina Fahlesson (S), Jonna Lundgren (S), Tomas Teglund (S), Hans Öhlund (S), 

Valter Stenberg (S), Fredrik Stenberg (S), Jasmine Ravaghi (S), Magnus Nilsson (S), 
Kamel Mnad (S), Gunilla Lundström (S), Anna Lundström (S), Felicia Lundmark (S), 

Gunnel Sandström (S), Pierre Lidström (S), Sara Keisu-Lundh (S), Iosif Karambotis 
(S), Peter Stensmar (S), Kenneth Fahlesson (S), Mats Ekman (S), Harriet Classon 

(S), Malin Berglund (S), Maria Marklund (S), Lars Lundmark (S), Daniel Enwall (S), 

Anita Wallström (S), Gunilla Andersson (S),  
Andreas Löwenhöök (M), Gunnar Fransson (M), Kjell Lindström (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Annette Lundqvist (M), Ramona Dolan (M), 
Henry Andersson (M), 

Agneta Hansson (V), Jeanette Velander (V), Joakim Wallström (V), Lova 

Torstensson (V), Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), 
Markku Abrahamsson (SD), Linda Strandberg (SD), Markus Sehlstedt (SD), 

Henrik Öhman (SD), Magnus Bergmark (SD),  
Shervin Ahmadzadeh (L),  

Petter Ershag (KD), 

Hans Brettschneider (MP).  
 

Nej röstar: 
Carina Sundbom (C), Anna From-Lindqvist (C), Ann-Christine Falkman (C), Pär 

Brubäcken (C), Maria Bernsson (C), Kjell Bergmark (C), Kurt Vallmark (C), 
Kerstin Olofsson (L), Christina Soldan (L), Stina Engström (L),  

Per-Ivar Skogqvist (KD), 

Ingegerd Saarinen(MP). 
 

Frånvarande: 
Stefan Anundi (M). 
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§ 320 Dnr KS 2020-000720 700 

Motion av Charlotta Enqvist (KD) och Lena Forsman 
(KD) om att utlokalisera socialtjänst och 
fältverksamhet (33/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås. 

Reservation 
Stina Engström (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. Shervin 

Ahmadzadeh (L), Kerstin Olofsson (L) samt Christina Soldan (L) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Hans Brettschneiders m fl  yrkande. 

Inlägg 

Lena Forsman (KD), Iosif Karambotis (S), Hans Brettschneider (MP), Micaela 

Löwenhöök (M), Petter Ershag (KD), Markku Abrahamsson (SD), Magnus Nilsson 

(S), Stina Engström (L), Carina Sundbom (C), Felicia Lundmark (S), Jeanette 
Velander (V) samt Anna From-Lindquist (C) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Charlotta Enqvist (KD) samt tjänstgörande 

ersättaren i kommunfullmäktige Lena Forsman (KD) har inkommit med en motion i 
vilken föreslås att möjligheten till utlokalisera socialsekreterare i våra ytterområden 

utreds (beslutspunkt 1); samt att fältverksamheten närvaro ökar i kommunens 
ytterområden där behovet är som störst (beslutspunkt 2).  

Socialnämnden beslutade 2021-06-17 § 146 att föreslå kommunfullmäktige avslå 

motionen. Nämnden hänvisar till ett yttrande från socialkontoret, i vilket anförs att 
socialsekreterare inte ska utlokaliseras och att fältverksamheten redan arbetar där 

behoven är som störst, oavsett område. Det finns många anledningar till att 
verksamheten anser att utlokalisering inte är en bra lösning, ex. skyddsaspekten 

gällande personal, flexibiliteten i organisationen och problematik med kontinuiteten. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen avslås. 

Iosif Karambotis (S), Magnus Nilsson (S), Felicia Lundmark (S) samt Jeanette 
Velander (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Hans Brettschneider (MP), Micaela Löwenhöök (M), Petter Ershag (KD), Stina 
Engström (L), Carina Sundbom (C), Anna From-Lindquist (C) samt Markku 

Abrahamsson (SD) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Hans 
Brettschneiders m fl yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända propositionsordning: "Den 
som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Hans 

Brettschneiders m fl yrkande röstar nej.” 

Omröstningsresultat 

Vid voteringen avges 37 ja-röster och 26 nej-röster, 2 ledamöter är frånvarande. 
Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 362 

Socialnämndens protokoll 2021-06-17 § 146 
Socialkontorets tjänsteskrivelse 2021-04-19 

Motion 33/20 
  

Skickas till: 
Motionärerna 

Socialnämnden 
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Voteringsresultat § 320 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Daniel Ådin (S), Annamaria Hedlund (S), Lorents Burman (S), 
Evelina Fahlesson (S), Jonna Lundgren (S), Tomas Teglund (S), Hans Öhlund (S), 

Valter Stenberg (S), Fredrik Stenberg (S), Jasmine Ravaghi (S), Magnus Nilsson (S), 
Kamel Mnad (S), Gunilla Lundström (S), Anna Lundström (S), Felicia Lundmark (S), 

Gunnel Sandström (S), Pierre Lidström (S), Sara Keisu-Lundh (S), Iosif Karambotis 
(S), Peter Stensmar (S), Kenneth Fahlesson (S), Mats Ekman (S), Harriet Classon 

(S), Malin Berglund (S), Maria Marklund (S), Lars Lundmark (S), Daniel Enwall (S), 

Anita Wallström (S), Gunilla Andersson (S),  
Agneta Hansson (V), Jeanette Velander (V), Joakim Wallström (V), Lova 

Torstensson (V), Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), 
Shervin Ahmadzadeh (L),  

 

Nej röstar: 
Andreas Löwenhöök (M), Gunnar Fransson (M), Kjell Lindström (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Annette Lundqvist (M), Ramona Dolan (M), 
Henry Andersson (M), 

Carina Sundbom (C), Anna From-Lindqvist (C), Ann-Christine Falkman (C), Pär 

Brubäcken (C), Maria Bernsson (C), Kjell Bergmark (C), Kurt Vallmark (C), 
Markku Abrahamsson (SD), Linda Strandberg (SD), Henrik Öhman (SD), Magnus 

Bergmark (SD),  
Kerstin Olofsson (L), Christina Soldan (L), Stina Engström (L),  

Per-Ivar Skogqvist (KD), Petter Ershag (KD), 
Hans Brettschneider (MP), Ingegerd Saarinen(MP). 

 

Frånvarande: 
Stefan Anundi (M), 

Markus Sehlstedt (SD). 
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§ 321 Dnr KS 2021-000431 119 

Motion av Linda Strandberg (SD) om att inrätta ett 
kommunalt brottsofferombud (25/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås. 

Reservation 
Markku Abrahamsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Linda Strandberg (SD), Magnus Bergmark (SD), Stig Peterson (SD) samt Henrik 
Öhman (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Markku Abrahamssons 

yrkande. 

Inlägg 

Linda Strandberg (SD), Tomas Teglund (S), Micaela Löwenhöök (M) samt Markku 

Abrahamsson (SD) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Linda Strandberg (SD) har inkommit med en motion 
i vilken föreslås att kommunen utreder möjligheten att inrätta ett kommunalt 

brottsofferombud för att fastställa vad det skulle omfatta och hur det skulle kunna 
organiseras. 

Förvaltningen support och lokaler har yttrat sig och anför att motionen har ett gott 

syfte men funktionerna som motionen efterlyser finns redan i samhället, t ex 
genom polisen, Förebyggande rådet i Skellefteå/Trygghetsforum, 

konsumentrådgivningen, banker och försäkringsbolag. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen avslås. 

Tomas Teglund (S) samt Micaela Löwenhöök (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag. 

Markku Abrahamsson (SD) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Markku 
Abrahamssons yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända propositionsordning: "Den 

som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Markku 
Abrahamssons yrkande röstar nej.” 

 

Omröstningsresultat 
Vid voteringen avges 59 ja-röster och 5 nej-röster, 1 ledamot är frånvarande. Hur 

var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 363 
Support och lokalers tjänsteskrivelse 2021-09-01 

Motion 25/21 
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Skickas till: 

Motionären 
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Voteringsresultat § 321 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Daniel Ådin (S), Annamaria Hedlund (S), Lorents Burman (S), 
Evelina Fahlesson (S), Jonna Lundgren (S), Tomas Teglund (S), Hans Öhlund (S), 

Valter Stenberg (S), Fredrik Stenberg (S), Jasmine Ravaghi (S), Magnus Nilsson (S), 
Kamel Mnad (S), Gunilla Lundström (S), Anna Lundström (S), Felicia Lundmark (S), 

Gunnel Sandström (S), Pierre Lidström (S), Sara Keisu-Lundh (S), Iosif Karambotis 
(S), Peter Stensmar (S), Kenneth Fahlesson (S), Mats Ekman (S), Harriet Classon 

(S), Malin Berglund (S), Maria Marklund (S), Lars Lundmark (S), Daniel Enwall (S), 

Anita Wallström (S), Gunilla Andersson (S),  
Andreas Löwenhöök (M), Gunnar Fransson (M), Kjell Lindström (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Annette Lundqvist (M), Ramona Dolan (M), 
Henry Andersson (M), 

Carina Sundbom (C), Anna From-Lindqvist (C), Ann-Christine Falkman (C), Pär 

Brubäcken (C), Maria Bernsson (C), Kjell Bergmark (C), Kurt Vallmark (C), 
Agneta Hansson (V), Jeanette Velander (V), Joakim Wallström (V), Lova 

Torstensson (V), Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), 
Kerstin Olofsson (L), Christina Soldan (L), Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström 

(L),  

Per-Ivar Skogqvist (KD), Petter Ershag (KD), 
Hans Brettschneider (MP), Ingegerd Saarinen(MP). 

 
Nej röstar: 

Markku Abrahamsson (SD), Linda Strandberg (SD), Stig Peterson (SD), Henrik 
Öhman (SD), Magnus Bergmark (SD),  

 

Frånvarande: 
Stefan Anundi (M). 
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§ 322 Dnr KS 2021-000130 109 

Motion av Shervin Ahmadzadeh (L) om att införa en 
årlig utmärkelse för bästa volontärinsats (3/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås. 

Inlägg 
Shervin Ahmadzadeh (L), Joakim Wallström (V), Markku Abrahamsson (SD), Hans 

Brettschneider (MP), Petter Ershag (KD) samt Andreas Löwenhöök (M) yttrar sig.   

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Shervin Ahmadzadeh (L) har inkommit med en 
motion i vilken föreslås att Skellefteå kommun inför en årlig utmärkelse för bästa 

volontärinsats för barn och unga upp till 25 år. 

Fritidsnämnden beslutade 2021-08-24 § 140 att avslå motionen, med hänvisning till 

att nämnden redan årligen utser årets ungdomsledare. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen avslås. 

Shervin Ahmadzadeh (L) yrkar att ärendet skall återremitteras till kommunstyrelsen 
för fördjupad utredning. 

Joakim Wallström (V), Markku Abrahamsson (SD) samt Hans Brettschneider (MP) 
yrkar att ärendet skall avgöras vid dagens sammanträde. 

Petter Ershag (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 1 
Ordföranden ställer proposition på Shervin Ahmadzadehs yrkande om återremiss, 
och finner att kommunfullmäktige beslutar att ärendet skall avgöras vid dagens 

sammanträde. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända propositionsordning: "Den 
som stöder att ärendet skall avgöras vid dagens sammanträde röstar ja, den som 

stöder Shervin Ahmadzadehs  yrkande om återremiss röstar nej.” 

Omröstningsresultat 1 

Vid voteringen avges 52 ja-röster och 13 nej-röster. Hur var och en röstat framgår 
av till denna paragraf bifogade förteckning. 
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Beslutsgång 2 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 364 
Fritidsnämndens protokoll 2021-08-24 § 140 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2021-08-18  

Motion 3/21 
  

Skickas till: 
Motionären 

Fritidsnämnden 
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Voteringsresultat § 322 Omröstningsresultat 1 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Daniel Ådin (S), Annamaria Hedlund (S), Lorents Burman (S), 
Evelina Fahlesson (S), Jonna Lundgren (S), Tomas Teglund (S), Hans Öhlund (S), 

Valter Stenberg (S), Fredrik Stenberg (S), Jasmine Ravaghi (S), Magnus Nilsson (S), 
Kamel Mnad (S), Gunilla Lundström (S), Anna Lundström (S), Felicia Lundmark (S), 

Gunnel Sandström (S), Pierre Lidström (S), Sara Keisu-Lundh (S), Iosif Karambotis 
(S), Peter Stensmar (S), Kenneth Fahlesson (S), Mats Ekman (S), Harriet Classon 

(S), Malin Berglund (S), Maria Marklund (S), Lars Lundmark (S), Daniel Enwall (S), 

Anita Wallström (S), Gunilla Andersson (S),  
Carina Sundbom (C), Anna From-Lindqvist (C), Ann-Christine Falkman (C), Pär 

Brubäcken (C), Maria Bernsson (C), Kjell Bergmark (C), Kurt Vallmark (C), 
Agneta Hansson (V), Jeanette Velander (V), Joakim Wallström (V), Lova 

Torstensson (V), Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), 

Markku Abrahamsson (SD), Linda Strandberg (SD), Stig Peterson (SD), Henrik 
Öhman (SD), Magnus Bergmark (SD),  

Per-Ivar Skogqvist (KD), Petter Ershag (KD), 
Hans Brettschneider (MP), Ingegerd Saarinen(MP). 

 

Nej röstar: 
Andreas Löwenhöök (M), Gunnar Fransson (M), Kjell Lindström (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Kaisa Edström (M), Annette Lundqvist (M), 
Ramona Dolan (M), Henry Andersson (M), 

Kerstin Olofsson (L), Christina Soldan (L), Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström 
(L). 
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§ 323 Dnr KS 2020-000564 860 

Motion av Andreas Löwenhöök (M) och Charlotta 
Enqvist (KD) om bidrag endast till demokratiska 
studieförbund (20/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Motionen är, med hänvisning till kulturnämndens yttrande, att betrakta som 

besvarad. 

2. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges 

sida. 

Reservation 

Andreas Löwenhöök (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 
Gunnar Fransson (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök (M), Anette Lindgren 

(M), Kaisa Edström (M), Ramona Dolan (M), Annette Lundqvist (M) samt Henry 
Andersson (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för Andreas Löwenhööks m fl 

yrkande. 

Inlägg 

Andreas Löwenhöök (M), Daniel Sjögren (S), Magnus Nilsson (S), Petter Ershag 

(KD), Hans Brettschneider (MP) samt Markku Abrahamssons (SD) yttrar sig.  

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamöterna Andreas Lwenhöök (M) samt Charlotta Enqvist 
(KD) har inkommit med en motion i vilken föreslås att Skellefteå kommun stryper 

alla anslag och bidrag till Ibn Rushd och föreningar associerade till Ibn Rushd 

(beslutspunkt 1); att Skellefteå kommuns riktlinjer för anslag till studieförbund 
tillförs grundläggande demokratikrav (beslutspunkt 2); samt att kulturnämnden får i 

uppdrag att noga följa Folkbildningsrådets aktuella fördjupade granskning och 
anpassa Skellefteå kommuns bidragsregler till de rekommendationer som kommer 

ut av granskningen (beslutspunkt 3). 

Kulturnämnden beslutade 2020-12-09 § 135 att föreslå att motionen anses 
besvarad, med hänvisning till att nämnden följer, och kommer fortsatt följa, 

Folkbildningsrådets granskningar och ger inte bidrag till studieförbund som 
Folkbildningsrådet inte rekommenderar.  

Fritidsnämnden beslutade 2021-08-24 § 132 att inte yttra sig över motionen, då 

motionen inte faller inom nämndens verksamhetsområde. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till kulturnämndens 

yttrande, att betrakta som besvarad (beslutspunkt 1); samt att motionen föranleder 

inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 2). 

Andreas Löwenhöök (M), Petter Ershag (KD) samt Markku Abrahamsson (SD) yrkar 

bifall till motionens beslutspunkter 1 och 2. 

Magnus Nilsson (S) samt Hans Brettschneider (MP) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Andreas 

Löwenhööks m fl yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända propositionsordning: "Den 
som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Andreas 

Löwenhööks m fl yrkande röstar nej.” 

Omröstningsresultat 

Vid voteringen avges 48 ja-röster och 17 nej-röster. Hur var och en röstat framgår 
av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2021-10-05 § 365 

Fritidsnämndens protokoll 2021-08-24 § 132 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2021-08-18 
Kulturnämndens protokoll 2020-12-09 § 135  

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2020-12-03 
Motion 20/20 

  

Skickas till: 

Motionärerna 
Kulturnämnden 
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Voteringsresultat § 323 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Daniel Ådin (S), Annamaria Hedlund (S), Lorents Burman (S), 
Evelina Fahlesson (S), Jonna Lundgren (S), Tomas Teglund (S), Hans Öhlund (S), 

Valter Stenberg (S), Fredrik Stenberg (S), Jasmine Ravaghi (S), Magnus Nilsson (S), 
Kamel Mnad (S), Gunilla Lundström (S), Anna Lundström (S), Felicia Lundmark (S), 

Gunnel Sandström (S), Pierre Lidström (S), Sara Keisu-Lundh (S), Iosif Karambotis 
(S), Peter Stensmar (S), Kenneth Fahlesson (S), Mats Ekman (S), Harriet Classon 

(S), Malin Berglund (S), Maria Marklund (S), Lars Lundmark (S), Daniel Enwall (S), 

Anita Wallström (S), Gunilla Andersson (S),  
Carina Sundbom (C), Anna From-Lindqvist (C), Ann-Christine Falkman (C), Pär 

Brubäcken (C), Maria Bernsson (C), Kjell Bergmark (C), Kurt Vallmark (C), 
Agneta Hansson (V), Jeanette Velander (V), Joakim Wallström (V), Lova 

Torstensson (V), Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), 

Kerstin Olofsson (L), Christina Soldan (L), Stina Engström (L),  
Hans Brettschneider (MP), Ingegerd Saarinen(MP). 

 
Nej röstar: 

Andreas Löwenhöök (M), Gunnar Fransson (M), Kjell Lindström (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Kaisa Edström (M), Annette Lundqvist (M), 
Ramona Dolan (M), Henry Andersson (M), 

Markku Abrahamsson (SD), Linda Strandberg (SD), Stig Peterson (SD), Henrik 
Öhman (SD), Magnus Bergmark (SD),  

Shervin Ahmadzadeh (L), 
Per-Ivar Skogqvist (KD), Petter Ershag (KD), 

 

 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 
2021-10-26 

59 (85) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 324 Dnr KS 2021-000566 819 

Interpellation av Kenneth Fahlesson (S) om 
Skellefteås båtliv idag och i framtiden (19/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Kenneth Fahlesson (S), Joakim Wallström (V), Andreas Löwenhöök (M), Stina 

Engström (L) samt Hans Brettschneider (MP) yttrars sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Kenneth Fahlesson har ställt följande interpellation 
till fritidsnämndens ordförande: 

"Enligt båtlivsundersökningen som gjorts av Transportstyrelsen 2020 så hade totalt 
30% av svenskarna i åldern 20-70 år vistats i fritidsbåt under de senaste 12 

månaderna. Förmodligen så kan de här siffrorna även spegla hur det ser ut i 

Skellefteå. Det är frihets- och naturupplevelsen som värderas högst i båtlivet. 

I Skellefteå finns 38 mil kuststräcka, flera älvar,1500 sjöar och 600 öar som 

tillsammans ger bra förutsättningar för ett aktivt båtliv. Det här kompletteras av ett 
flertal båtklubbar som med sin verksamhet gör båtlivet mer tillgängligt och hållbart. 

Bergsbydammen är viktig för att det ska kunna finns vatten längre upp i älven. Men 

för att större båtar ska kunna passera så behöver åtgärder vidtas både nedströms 
och uppströms. 

I ett växande Skellefteå med många nya invånare med båtintresse, så behöver “ 
båtlivet “ utvecklas vidare, så att fler kan “ kasta loss “ och ge sig ut på vattnet. 

Mina frågor: 

• Hur ser Fritidsnämndens arbete med båtlivet ut idag? 

• Finns det några planer på att åtgärda problematiken med båtslussen vid 

Bergsbydammen? 

• Hur ser Fritidsnämnden på framtiden för ett hållbart båtliv i Skellefteå kommun?" 

Fritidsnämndens ordförande Joakim Wallström (V) lämnar följande svar: 

"Fråga: Hur ser Fritidsnämndens arbete med båtlivet ut idag? 

Svar: Fritidsnämnden instämmer med att båtlivet bidrar till bättre folkhälsa. Det 

arbete som görs idag gynnar inte bara de med egen båt. Även de som använder sig 
av turbåt eller besöker något av de landfasta besöksmålen i kommunen får genom 

besöken positiva upplevelser som gynnar folkhälsan. 

Det förutsättningsskapande arbetet sker bland annat genom Bottenvikens skärgård 

kommunsanverkan där det finns en gemensam syn på kust och skärgård som en 

viktig resurs för kommunernas utveckling och attraktivitet.  Som grund för arbetet 
ligger den gemensamma strategin Bottenvikens skärgård 2021-2030 – 

kommunsamverkan för dig som bor, besöker och verkar i kust och skärgård 
(beslutad i kommunfullmäktige). 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 
2021-10-26 

60 (85) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

Under de senaste åren har många besöksmål stärkts genom fler och nya eldstäder, 
vindskydd, bryggor, informationsinsatser och ökad tillgänglighet. Ofta med 

projektstöd från andra finansiärer. 

En annan viktig del av fritidsnämndens arbete är stödet till båtklubbar och 

föreningar som ansvarar för egna anläggningar och besöksmål i kust och skärgård. 

Förutom stöd till båtklubbarnas egna anläggningar har de dessutom varje år en 
summa på x antal tusen kronor, just nu 250 000 kronor, som de själva, via 

båtsamrådet, prioriterar för olika åtgärder på besöksmålen. Det formella beslutet 
fattas i möte med fritidsnämndens ordförande och tjänstepersoner från kultur och 

fritidskontoret. Mötet är också viktigt för att utbyta idéer och erfarenheter sedan är 
det också en möjlighet för båtklubbarna att framföra synpunkter till politiker och 

tjänstepersoner.  

Vidare kan det nämnas att alla föreningar i hela kommunen har möjlighet att söka 
investeringsbidrag för till exempel grillplatser, vindskydd och toaletter. Det gäller 

således även föreningar med koppling till båtliv. 

Fråga: Finns det några planer på att åtgärda problematiken med båtslussen vid 

Bergsbydammen? 

Svar: Tidigare utredningar har visat att Skellefteälvens Vattenregleringsföretag 
enligt vattendomen bara behöver ta hänsyn till vattennivån ovanför dammen. 

Problematiken ligger nedanför dammen och beror på landhöjningen men kan inte 
lösas separat utan att slussen åtgärdas. Vattenregleringsföretagen hade vid tiden 

för utredningen inga planer på att åtgärda slussen. 

Fråga: Hur ser Fritidsnämnden på framtiden för ett hållbart båtliv i Skellefteå 

kommun? 

Svar: I det här sammanhanget är det viktigt att ställa sig frågan; vad är ett hållbart 
båtliv? Med det sagt kan den nämnas att när det gäller den ekologiska hållbarheten 

är det av yttersta vikt att de insatser som görs inte riskerar att förstöra känsliga 
naturtyper eller hotade arter. Den stora ökningen av besökare till våra naturmiljöer 

bidrar till ett ökat slitage och här måste vi jobba förebyggande och vara beredda på 

ökade kostnader. 

Exempel på arbete som leder till att öka den sociala hållbarheten är att många av 

de insatser som görs inom Bottenvikens skärgård kommunsamverkan syftar just till 
att öka möjligheterna till ett rikt friluftsliv för alla.  

När det gäller den ekonomiska hållbarheten kan jag nämna de 

förutsättningsskapande insatserna med till exempel bryggor och annan service som 
tillskapas på besöksmål. Vilket kan underlätta för företag inom besöksnäringen att 

bedriva sin verksamhet. 

Till sist, kan vi göra insatser i enlighet med strategin kommer framtiden för båtlivet 

att se positiv ut. Det i sig är naturligtvis avhängig den budget fritidsnämnden 
tilldelas samt hur båtlivsfrågorna prioriteras." 
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§ 325 Dnr KS 2021-000568 770 

Interpellation av Linnea Öhman (MP) om 
användning av diklofenak för utvärtes bruk inom 
vård och omsorg (20/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationen avskrivs. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Linnea Öhman (MP) har ställt följande interpellation 

till socialnämndens ordförande: 

"Många smärtstillande salvor som voltaren och eeze innehåller läkemedlet 

diklofenak. Ämnet är miljöfarligt och befaras bland annat leda till lever- och 
njurskador på fiskar. Inom sjukvården har utskrivningen av dessa läkemedel i 

tablettform begränsats, men det finns fortfarande salvor med samma verksamma 
ämne att köpa receptfritt på apoteken. Vad många inte vet är att de är väldigt 

miljöskadliga och att det mesta, mer än 90% av salvan sköljs bort i duschen och 

därmed går rakt ut i avloppet utan att ha varit till nytta för användaren. Enligt 
organisationen “Svenskt vatten” kan en enda liten tub sådan salva förorena hela 60 

stycken 25-metersbassänger. 

Att rena vattnet i reningsverk skulle i dagsläget kräva så kostsamma investeringar 

att hushållens VA-avgift skulle behöva dubblas. Det skulle inte heller skydda ifall 

man till exempel badar i en sjö med salva på sig. Det är bättre att försöka 
förebygga att det farliga ämnet kommer ut i första hand. 

Det finns andra salvor med smärtstillande effekt men som inte har lika stor negativ 
effekt på naturen dokumenterad. Ipren gel är ett exempel. På recept finns 

exempelvis Orudis.  

-  Finns det kännedom om diklofenak-salvors miljöeffekter i socialnämndens 
verksamheter ? 

- Görs det något för att sprida kunskapen om detta i verksamheterna? I så 
fall vad? 

- Hur mycket sådana salvor används inom verksamheten varje år?" 

Socialnämndens ordförande Iosif Karambotis (S) lämnar följande svar: 

"Läkemedel behövs för att förebygga, lindra och bota sjukdomar. Det är väl känt 

inom Socialkontorets hälso- och sjukvård att läkemedelsrester sprids i naturen där 
vissa av dem kan göra skada, framför allt på fiskar och andra djur som lever i 

vatten. Patienten ska dock inte behöva avstå från att använda de läkemedel hen 
behöver. Läkemedelskommitténs Terapirekommendationer, som ges ut både i 

bokform och digitalt, finns tillhands för alla som förskriver läkemedel, vilket 

framförallt är läkare. Terapirekommendationerna finns även tillhands för alla 
sjuksköterskor inom socialkontorets hälso- och sjukvård i hemmet, särskilt och 

ordinärt boende. I Terapirekommendationer står det: ”Skriv om möjlig ut alternativ 
till de mest miljöbelastande läkemedlen. Exempelvis elimineras endast små 

mängder Diklofenak i avloppsreningsverk jämfört med andra NSAID och det anrikas 
i fisk väsentligt mer, varför Diklofenak bör undvikas som tablett och gel.” 

Vår rutin är att eftersträva så lite kassation av läkemedel som möjligt genom att 

inte hämta ut mer läkemedel än vad patienten/patienterna behöver. Eventuellt 
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överblivna läkemedel lämnas in på ett apotek. Då tas de omhand på ett så bra sätt 
som möjligt och det finns ingen risk för att obehöriga ska komma åt dem.  

Hur mycket Diklofenak gel som används är inget mått som följs särskilt inom 
socialkontorets hälso- och sjukvård. I Läkemedelskommitténs 

terapirekommendationer 2021 står det ”Diklofenak gel belastar miljön betydligt då 

det mesta av gelen sköljs ut med duschvattnet. Diklofenak gel (Voltaren gel) är den 
mest använda av geler för utvärtes bruk men egenvårdsförsäljningen av denna har 

minskat med 20 % sedan 2017” 

Medicinskt ansvarig sjuksköterska kommer fortsättningsvis att uppmärksamma 

frågan med ansvariga sjuksköterskor och fortsätta informera utifrån 
Läkemedelskommitténs Terapirekommendationer gällande Diklofenak." 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 33 § p 16 skall en interpellation 

avskrivas, om den inte har besvarats senast sammanträdet efter det då den har 
ställts. Den aktuella interpellationen ställdes vid sammanträdet 2021-09-28 och 

bordlades vid sammanträdet. Då interpellanten ej är närvarande vid dagens 
sammanträde och ej har överlåtit debatten till annan ledamot skall interpellationen 

bordläggas vid dagens sammanträde, vilket innebär att den avskrivs. 
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§ 326 Dnr KS 2021-000608 311 

Interpellation av Anette Lindgren (M) om ny väg till 
Skellefteå flygplats (21/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Annette Lindgren (M), Lorents Burman (S) samt Henry Andersson (M) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Anette Lindgren (M) har ställt följande interpellation 

till kommunstyrelsens ordförande: 

"Under snart 40 år har de boende i Östra Falmark jobbat för att få en ny dragning 

av vägen till flygplatsen. En ny sträckning har vart längst fram i 
länstransportplanens prioriteringslista och när en ny bro anlades i byn så byggdes 

den för att kunna ansluta till en ny 7 km lång sträcka utanför byn. Arbetet kom så 

långt att det också stakades ut för dragningen, men projektet blev stoppat på 
grund av diskussioner om Norrbotniabanans eventuella dragning via flygplatsen.  

Vägen till flygplatsen, väg 774, med anslutning till Burträskvägen har en smal och 
kurvig dragning genom byn Östra Falmark. I byn finns det många barn, ungdomar 

och äldre som är beroende av vägen för att ta sig till varandra, till aktiviteter och 

för att invänta skolskjuts. Att kombinera dessa oskyddade trafikanter med en 
smidig väg till och från flygplatsen är en mycket dålig lösning. 

Vi har idag en fantastisk utveckling i vår kommun med en mängd etableringar. 
Flyget är ett viktigt nav i den här utvecklingen och det är viktigt människor kan ta 

sig snabbt, säkert och enkelt till och från flygplatsen. 

Jag har vid många tillfällen lyft frågan om flygplatsvägen, i såväl kommunstyrelsen 

som i kommunfullmäktige. Då har jag fått till svar att kommunen jobbar aktivt 

tillsammans med Trafikverket på att hitta en lösning på detta.  

Nu har Trafikverket beslutat att renovera vägen, bredda den på vissa delar och 

dessutom plocka bort belysningen efter den. Vad innebär det här? Jo högre 
hastighet, inte en upplyst väg och ännu större risker för de boende. Vad kostar den 

här renoveringen i förhållande till byggandet av en 7 km lång sträcka utanför byn 

kan man undra. Är det här verkligen en långsiktigt bra lösning? 

Jag hoppas verkligen att kommunen tillsammans med Trafikverket skyndsamt hittar 

en lösning som håller över tid och som skulle gynna alla, inte minst nu då 
kommunen planerar för att växa kraftigt. Eftersom flyget är en så viktig pusselbit i 

Skellefteås tillväxt borde man verkligen satsa på en flygplatsväg värd namnet, en 

fin autostrada direkt till/från flyget. 

 

Så till mina frågor till kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) är: 

- Ser kommunstyrelsens positivt på förslaget att rusta upp den befintliga väg 

774 i stället för att dra om den? 

- På vilket sätt kan kommunen säkerställa tryggheten, att vistas och färdas 

på vägen, för de som bor längst väg 774 om belysningen inte återställs? 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 
2021-10-26 

64 (85) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

- Vad är kommunens intentioner när det gäller en långsiktig bra, säker och 
snabb anslutning till flygplatsen?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"Väg 774 genom Östra Falmark är en av de viktigaste och mest trafikerade 

länsvägarna där trafiken till och från Skellefteå flygplats dominerar. Skellefteå 

kommun har också i många omgångar betonat behov av åtgärder på den aktuella 
vägsträckan. Allt ifrån underhållsåtgärder, trafikreglering, ombyggnad, 

nyproduktion och anläggande av ny väg till flygplatsen på annan plats har 
föreslagits, utretts och diskuterats. Väg 774 är allmän väg där Trafikverket svarar 

för dess drift och underhåll. Åtgärder som innebär investeringar för genomgripande 
ombyggnad eller nyproduktion ska finansieras ur Länstransportplanen för 

Västerbottens län som beslutas vart fjärde år av Region Västerbotten. Väg 774 är 

en av de vägar som omnämns i länstransportplanen som ett objekt som kan bli 
föremål för större åtgärder i kommande planperiod. För närvarande pågår 

förberedande arbete för en förnyelse av länstransportplanen.  

Väg 774 är i dåligt skick och Trafikverket har därför bestämt att vägen måste ges 

ett förstärkt underhåll.  

Väg 774 har på en kortare sträcka försetts med vidbyggd gång- och cykelbana för 
att öka säkerheten. Samtidigt är hastigheten nedsatt och det är naturligtvis viktigt 

att fordonsförare respekterar hastighetsgränser. Polismyndigheten måste ansvara 
för regelefterlevnaden.  

Skellefteå kommun har under lång tid jobbat för åtgärder på väg 774. Några har 
genomförts, Trafikverket har byggt en ny bro över Bureälven och en gång- och 

cykelbana har anlagts. Men att sammanhållna åtgärder saknas beror främst bristen 

på finansiering. Skellefteå kommun har till både regeringen och Trafikverket anfört 
att nuvarande väganslutning till Skellefteå flygplats är otillfredsställande och 

otillräcklig utifrån en stark framtida tillväxt. Skellefteå kommun har därför begärt av 
regeringen och Trafikverket att staten ska finansiera en ny vägsträcka särskilt som 

knyter samman E4 och trafikplats Yttervik med Skellefteå flygplats." 
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§ 327 Dnr KS 2021-000609 450 

Interpellation av Maria Bernsson (C) om åtgärder 
för att tillgodose likvärdig grovavfallshämtning i 
kommunen (22/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Maria Bernsson (C), Sara Keisu-Lundh (S) samt Hans Brettschneider (MP) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Maria Bernsson (C) har ställt följande interpellation 

till samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

"Det är skillnad på var i kommunen du bor, huruvida du kan få hämtning av 

grovavfall eller inte. Detta beror på att kommunen misslyckats med sin upphandling 
av entreprenörer som ska sköta detta för kommunens räkning. Då det gäller 

upphandling, delas kommunen in i olika områden och det som kallas ”Centralort 
med omnejd” blev utan avtal. Detta betyder i verkligheten ett område som sträcker 

sig över flera mil, och innefattar bland annat Ursviken, centrala stan och byar 

västerut, såsom Myckle, Medle, Klutmark Skråmträsk och Krångfors, för att bara 
nämna några.  

Nu verkar det som att kommunen inte tänker försöka på nytt att upphandla någon 
entreprenör för hämtning av grovavfall, förrän när övriga områdens avtal tar slut, 

vilket sker under hösten 2023. Det handlar alltså om ett tidsspann på över tre år, 

då invånare i vissa delar av kommunen får samla grovavfall i lador, garage, eller 
själva ordna så att det kommer till närmsta avfallsanläggning, vilket för västra 

delarna är uppe vid Solbacken, på Degermyran, vilket ligger på ett avstånd på flera 
mil från vissa byar.  

Vad invånare boende i detta område kan göra, finns att läsa på kommunens 
hemsida där frågor och svar sammanställts angående detta. De kan annonsera ut 

sitt avfall på blocket eller andra säljsajter, de kan kontakta Solkraft, som för en 

avgift kan komma och hämta deras avfall, eller så kan de snällt be någon släkting 
eller granne om hjälp. Detta vore kanske okej, om det rörde sig om en kortare 

period. Men detta verkar röra sig om en period på drygt tre år. Är det verkligen 
rimligt att kommunen så lättvindligt avfärdar detta sopproblem som uppstår för 

många kommuninvånare och kan det, ur likvärdighetsaspekt, ska se så olika ut 

inom samma kommun, vad gäller service, i detta fall grovavfallshämtning? 

I den stora samhällsutveckling som sker i Skellefteå, finns stora utmaningar hur vi 

ska skapa en öppen och välkomnande kommun. Visionen för Skellefteå, ”en plats 
för en bättre vardag” behöver Samhällsbyggnadsnämnden fundera en vända till 

kring. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu-Lundh: 

- Har det gjorts någon konsekvensanalys och hur ser den ut? 

- Hur ser du på likvärdig service inom kommunen?  
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- Vad hindrar kommunen att försöka göra ny upphandling eller hitta annan likvärdig 
service för grovavfallshämtning inom detta område? 

- Hur länge kommer invånare inom detta område vara tvungna att vänta på en 
lösning? 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu-Lundh (S) lämnar följande 

svar: 

"Insamlingen av grovavfall är en service som utförs av två olika utförare. I 

ytterområdena där insamling av mat- och restavfall genomförs av extern 
entreprenör finns även ett gällande kontrakt för grovavfallsinsamling t o m hösten 

2023. I centralorten med omnejd där vi utför sophämtningen i egen regi men haft 
en upphandlad entreprenör som utfört grovinsamlingen gick avtalet ut förra året. 

När en ny upphandling för insamling av grovavfall genomfördes 2020 för 

centralorten med dess omnejd fanns ingen godkänd entreprenör som kunde ta 
uppdraget.  

Att gå ut med en ny upphandling bedömdes inte som aktuellt då intresset på 
marknaden inte fanns och att någon ska vilja ta på sig uppdraget på två till fyra 

veckor per år i ett eller två år troligen inte är så stort en andra gång heller.  

Att avfallsverksamheten själva skulle köpa in fordon, utrustning och personal för 
grovavfallsinsamlingen två veckor per år är inte realistiskt. Det skulle bli oerhört 

kostsamt och leda till höjda avgifter.   

Eftersom grovavfallsinsamlingen ingår i taxan men vi inte lyckats få någon utförare 

gjordes en genomgång och beskrivning av alternativa insamlingslösningar för att 
hantera uppkommen situation. Nämnden fattade beslut om andra lösningar som till 

exempel införande av ÅVC-kort i Ursviken och i Byske.  

ÅVC-kortet möjliggör för våra medborgare att besöka och nyttja en 
återvinningscentral även utanför ordinarie öppettider. En möjlighet som redan finns 

vid återvinningscentralerna i Bureå, Burträsk och Jörn. För närvarande pågår 
arbeten för ÅVC-kort i Ursviken och i Byske.  

Det finns även ett utvecklat samarbete med Solkraft, som bedriver en viktig 

arbetsrehabiliterande verksamhet. Samarbetet innebär att grovavfall kan hämtas 
hos invånare i samband med beställd hämtning av återbruksmaterial. Hämtning av 

återbruksmaterial är inom Solkrafts ansvarsområde och hämtning av grovavfall 
tillhör den kommunala avfallsverksamheten. 

Dessutom finns en möjlighet för våra medborgare att beställa särskild hämtning av 

grovavfall vid fastighetsgräns, enligt fastställd avfallstaxa. 

Dessa alternativa insamlingslösningar ska utvärderas och återrapporteras till 

nämnden innan 2023 inför att avtalet med entreprenören i ytterområdena går ut, 
för att kunna fatta ett samlat beslut om framtida lösningar. " 
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§ 328 Dnr KS 2021-000611 107 

Interpellation av Andreas Löwenhöök (M) om 
kulturhushotellets hyreskontrakt med 
kulturhusbolaget (23/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Andreas Löwenhöök (M) samt Evelina Fahlesson (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Andreas Löwenhöök (M) har ställt följande 

interpellation till kommunstyrelsens 1:e vice ordförande: 

"Vid kommunfullmäktige 2021-03-30 (§81) beslutade fullmäktiges ledamöter om ett 

hyresavtal mellan Skellefteå kulturhus och Skellefteå kommun avseende Sara 
Kulturhus. 

Av ärendebeskrivningen framgår den modell av inhyrning och uthyrning som är 
planerad för kulturhuset. Skellefteå Kulturhus AB (kulturhusbolaget) hyr hela 

kulturhuset från SBB AB och därefter hyr kulturhusbolaget ut lokaler i andra hand 

till dels kommunen, vars kulturverksamheter som ska inga? i huset, samt till den 
hotellverksamhet som ska finnas i huset. 

Det aktuella ärendet handlade alltså om att godkänna hyreskontraktet för 
kulturhusdelen, mellan kulturhusbolaget och kommunen. Inför fullmäktigebeslutet 

bereddes hyresavtalet mellan kommunen och kulturhusbolaget politiskt av såväl 

Skellefteå stadshus AB som kommunstyrelsen samt godkändes av kulturhusbolaget. 

I det aktuella ärendet är hyresförhållandena mellan kulturhusbolaget och hotellet 

inte tydligare än att ”Elite Hotels AB hyr fastighetens hotell- och konferensdel”. 

Mot bakgrund av detta har jag följande frågor till kommunstyrelsens förste vice 

ordförande, tillika Skellefteå Kulturhus AB:s ordförande, Evelina Fahlesson (S): 

- Har Skellefteå Kulturhus AB upprättat och godkänt ett hyresavtal med 

kulturhusets hotelloperatör? 

- Hur har i sa? fall processen för att upprätta detta hyresavtal sett ut? 

- Hur är hyresavtalet konstruerat?" 

Kommunstyrelsen 1:e vice ordförande Evelina Fahlesson (S) lämnar följande svar: 

"När hyresavtalet med hotelloperatören upprättades var det Skellefteå Stadshus AB 

som var avtalspart, eftersom Skellefteå Kulturhus AB inte hade bildats vid tillfället. 

Vid tillfället var jag inte vare sig kommunstyrelsen 1:e vice ordförande eller 
ordförande i Skellefteå Kulturhus AB. Nedan ges ändå en redogörelse för hur 

processen gått till. All information som redovisas här har sedan tidigare redovisats 
för styrelsen i Skellefteå Kulturhus AB. 

I samband med att Skellefteå kommun gav Skellefteå Stadshus och Skellefteå 

Industrihus i uppdrag att bygga ett hotell var ett av kraven att det först skulle 
tecknas ett hyresavtal med en hotelloperatör. Detta för att säkra upp kommande 

uthyrning av byggnaden, dvs. ingen byggnad fick uppföras förrän hyresgästen var 
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klar. Det fastställdes också att hyreskontraktet skulle ha en kontraktstid på minst 20 
år samt att det skulle tecknas mellan ett dotterbolag i stadshuskoncernen (initialt 

var Skellefteå Stadshus AB motpart, vilket man var fram till dess att dotterbolaget 
Skellefteå Kulturhus AB hade bildats) och hotelloperatören. 

Kommunledningskontoret inledde då ett arbete för att i konkurrens finna den 

hotelloperatör som, förutom att uppfylla de kvalitets- och innehållskriterier som 
satts upp, kunde betala den högsta hyran. Förfarandet lades upp på det sättet att 

en transaktionsmäklare (som väl kände till hotellmarknaden i Sverige) anlitades. 
Mäklaren tog hand om hela processen från att förbereda förfrågan till att slutligen 

få till ett avtal mellan parterna. Den hotelloperatör som slutligen valdes var Elite 
Hotels of Sweden. 

Det hyreskontrakt som nu finns mellan Kulturhusbolaget AB och Elite Hotels of 

Sweden följer den praxis som finns på hotelmarknaden när hotelloperatören inte 
äger sin egen fastighet. Det handlar i princip alltid om en konstruktion där en del av 

hyran är fast och där en del är omsättningsbaserad. Avtalet som är tecknat på 25 
år innehåller också en 3-årig instegsrabatt som också är mycket vanlig i branschen. 

Det är också den rabatten som bland annat gör att kulturhusbolaget är beroende av 

koncernbidrag under de första uppstartsåren. Förutom det så är hyran 
indexreglerad, vilket är viktigt då det följer det index som kulturhusbolaget i sin tur 

har på sitt huvudkontrakt med Samhällsbyggnadsbolaget. Detta gäller även 
Skellefteå kommuns hyreskontrakt för kulturhuset som också indexbaserat för att 

matcha kulturhusbolagets huvudkontrakt. Hur stor den årliga hyresintäkten för  
kulturhusbolaget beräknas bli framgår av den driftbudget som lagts fram och som 

fastställts av styrelsen i Skellefteå Kulturhus AB. 

Det finns detaljer i avtalet som omfattas av sekretess, därför nöjer jag mig att ge 
denna översiktliga information om avtalets innehåll. 

Fråga: Har Skellefteå Kulturhus AB upprättat och godkänt ett hyresavtal med 
kulturhusets hotelloperatör?  

Svar: Nej, detta var förutsättningar som redan var på plats innan kulturhusbolaget 

bildades, se ovan 

Fråga: Hur har i sa? fall processen för att upprätta detta hyresavtal sett ut? 

Svar: Skellefteå Kulturhus AB har inte haft någon sådan process, se ovan. 

Fråga: Hur är hyresavtalet konstruerat? 

Svar: Skellefteå Kulturhus AB har övertagit hyresavtalet från Skellefteå Stadshus 

AB. Innehållet i kontraktet beskrivs ovan." 
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§ 329 Dnr KS 2021-000644 700 

Interpellation av Stina Engström (L) om 
hjärtstartare på SÄBO för äldre eller i SÄBO för 
vuxna (24/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Stina Engström (L) samt Iosif Karambotis (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Stina Engström (L) har ställt följande interpellation 

till socialnämndens ordförande: 

"Plötsligt händer det. Från att ha varit i gång, fullt verksam så faller personen ihop 

på marken. Chocken är obeskrivlig för de som finns i närheten. Då gäller det att 
kunna ge hjärt- och lungräddning. Finns då en hjärtstartare så underlättar detta. 

Men här handlar det om tidigt agerande. Varje sekund och minut är avgörande. Det 
handlar om liv och död. Skarpare läge kan det knappast bli.  

Med anledning av detta vill jag fråga socialnämndens ordförande:    

1. Vad är anledningen till att det inte finns hjärtstartare vare sig i SÄBO för äldre 
eller i SÄBO för vuxna (gruppbostäder och boende inom socialpsykiatri)? 

2. Ser socialnämnden ett behov för hjärtstartare på dessa boenden? 

3. Om så, när kan hjärtstartarna finnas på plats? " 

Socialnämndens ordförande Iosif Karambotis (S) lämnar följande svar: 

"Det kommunala uppdraget har ett tydligt fokus på omvårdnad och inte hälso- och 
sjukvård. Vård och behandling ska ske i samråd med patienten. Detta är dock 

omöjligt i vissa situationer. Ett plötsligt oväntat hjärtstopp är en sådan situation. 
Grundprincipen är då att hjärt-lungräddning (HLR) omedelbart ska påbörjas. Det 

gäller även inom kommunal hälso- och sjukvård oavsett boendeform. 
Omsorgspersonal bör starta HLR om de har kompetens till det. Ställningstagande till 

”Ej HLR”-beslut ska respekteras både av sjukvårds- och omsorgspersonal. I 

Läkaresällskapets etiska riktlinjer för hjärtlungräddning innehåller avsnitt om 
hjärtstopp inom kommunal hälso- och sjukvård.  

Det är sällsynt att hjärtstopp inträffar i särskilda boenden där individuell 
vårdplanering och läkares bedömning och ställningstagande om HLR saknas eller 

inte är känd. I dessa fall inleds HLR med bröstkompressioner och inblåsningar via 

andningsmask och Kontakt med 112. 

Alla våra medarbetare utbildas till HLR via utbildad HLR instruktör på Vård och 

omsorg. Denna utbildning upprepas var 3-5 år och den kopplas till brandutbildning 
på boende och hemtjänst. Diskussion pågår med kommunhälsan om utökad 

utbildning av fler instruktörer har pausats under pandemin. 

Det finns inga tillgängliga nationella uppgifter om förekomst av hjärtstartare inom 
specifika sociala insatsformer ex särskilda boenden. 
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Fråga: Ser socialnämnden ett behov för hjärtstartare på dessa boenden?  
Svar: Frågan har inte tidigare diskuterats i socialnämnden där interpellanten sitter 

själv som ledamot. Socialförvaltning har i sin verksamhet ca 80 boende på VoO och 
SSF och de flesta i centrala stan. Om Socialnämnden finner ett behov av att utreda 

detta så blir det en fråga att diskutera lämpligen i samråd med räddningstjänsten 

utifrån hur Hjärtstartare finns placerade i kommunen. Dessutom måste vidtas 
åtgärder för utbildning av personalen, samråd med regionen och andra nämnder i 

kommunen. 

Fråga: Om så, när kan hjärtstartarna finnas på plats? 

Svar: I dagsläget är detta inte aktuellt däremot kan frågan lyftas i socialnämnden 
där interpellanten sitter själv för en diskussion och ev beslut. Socialnämnden måste 

då fastställa behovet och lämpligheten för hjärtstartare i våra boenden." 
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§ 330 Dnr KS 2021-000578 312 

Fråga av Christina Soldan (L) om när man kommer 
att reparera cykel- och gångvägarna runt 
Anderstorpsgymnasiet 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Christina Soldan (L) samt Tomas Teglund (S) yttrar sig, 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 

ordföranden för nämnden för support och lokaler: 

"Cykel- och gångvägarna runt Anderstorpsgymnasiet har sett bättre dagar. Äldre 

och funktionshindrade i synnerhet har inte lätt att ta sig fram. Osynliga hinder och 
fällor kan ha allvarliga konsekvenser. Av växtligheten i sprickorna i asfalten att 

döma är inte problemet någonting nytt. 

Med anledning av detta vill jag fråga ordföranden för nämnden för support och 

lokaler: 

Finns det några planer om att åtgärda missförhållandena, d v s att reparera cykel- 
och gångvägarna runt Anderstorpsgymnasiet?" 

Ordföranden för nämnden för support och lokaler, Tomas Teglund (S), lämnar 
följande svar: 

"Jag har bett verksamheten att titta på det vi är ansvariga för, dvs tomtmarken runt 

skolan. Det vanliga är att cykel- och gångvägar tillhör samhällsbyggnadsnämnden." 
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§ 331 Dnr KS 2021-000580 860 

Fråga av Christina Soldan (L) om tillgängligheten på 
SARA Kulturhus 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Christina Soldan (L) samt Tomas Teglund (S) yttrar sig, 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 

ordföranden för nämnden för support och lokaler: 

"Det är mycket som vi alla är jättestolta vad gäller SARA kulturhuset men 

tillgängligheten verkar ha halkat efter av någon anledning. T ex saknar kulturhuset 
dörröppnare som fungerar för personer med funktionsnedsättningar, dörrarna in till 

biblioteket är för tunga för äldre personer att öppna, o s v. Med anledning av detta 

vill jag fråga till ordföranden för nämnden support och lokaler: Kommer 
tillgängligheten på SARA kulturhuset undersökas grundligt och fixas så att den 

täcker alla hinder, stora som små så att alla oavsett 
funktionshinder/funktionsvariationer ska kunna ha glädje av kulturutbudet?" 

Ordförande för nämnden för support och lokaler, Tomas Teglund (S), lämnar 

följande svar: 

"Det kommer att vara en fortlöpande dialog med våra verksamheter och den vi hyr 

av för att försöka lösa hinder." 
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§ 332 Dnr KS 2021-000598 259 

Fråga av Sara Keisu-Lundh (S) om obebyggda 
villatomter 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Sara Keisu-Lundh (S) samt Evelina Fahlesson (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Sara Keisu-Lundh (S) har ställt följande fråga till 

kommunstyrelsens förste vice ordförande: 

"När jag tittar på fastighetskartan över Skellefteå kommun kan jag se att det finns 

villatomter, i befintliga villaområden, som ägs av Skellefteå kommun men inte finns 
för försäljning. Dessa finns i olika delar av kommunen. De är detaljplanerade men 

gata och VA saknas. Det fanns säkert orsaker till att dessa tomter aldrig 

färdigställes för bebyggelse, men i dagens läge med stor efterfrågan på byggklara 
tomter borde infrastrukturen byggas ut så att tomterna kan komma ut på 

marknaden. 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga:  

Finns någon plan för beställning av infrastruktur så att tomterna kan komma ut på 

marknaden till nuvarande och blivande Skelleftebor?" 

Kommunstyrelsens förste vice ordförande Evelina Fahlesson (S) lämnar följande 

svar: 

"Det finns områden runt om i kommunen med färdig detaljplan men som av olika 

anledningar inte har utbyggd infrastruktur som gata, vatten och avlopp. 

Det undersöks just nu om det är möjligt med utbyggnad vid sådana områden i 

exempelvis Kåge, Bureå samt ett område i Örviken. 

Planen är att en projektbeställning ska hanteras i Kommunstyrelsen under vintern 
för att kunna starta utbyggnaden under 2022. Totalt skulle det här kunna innebära 

uppemot ett 70-tal ytterligare tomter utöver de som redan finns bokningsbara." 
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§ 333 Dnr KS 2021-000581 869 

Fråga av Christina Soldan (L) om behandlingen av 
ärendet namninsamlingen Bevara Brunnsteatern, 
stöd Skellefteås fria kulturliv  

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

inlägg 
Christina Soldan (L) samt Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 

kommunstyrelsens ordförande: 

"I slutet av april 2021 har en namninsamling - Bevara Brunnsteatern stöd 

Skellefteås fria kultur – skickats in till kommunstyrelsen. Totalt 365 namnteckningar 
och en stor mängd kommentarer. Se bilagan. 

Med anledning av detta vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande: 

Har denna namninsamling behandlats i kommunstyrelsen och beslut har 

återkopplats till initiativtagarna?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"Nej, namninsamlingen har inte behandlats i kommunstyrelsen.  

Det var det enkla svaret på frågan, men jag vill lämna ett lite fördjupande svar. 
Namninsamlingen har en rubrik om bevarande av Brunnsteatern, men den 

utmynnar i ett önskemål om ett fysiskt möte mellan kommunstyrelsen och de 

ideella föreningarna och fria aktörerna för att diskutera Brunnsteatern och 
Nordanås framtid. Med Nordanå menas Hallen, Konsthallen, verkstäder och 

Nordanåteatern.  

Namninsamlingen har undertecknats av 365 personer. 

Hur Nordanåområdet ska utvecklas har varit och är en återkommande fråga som 
har diskuterats i olika fora och vid olika tillfällen. Just den här namninsamlingen var 

ställd till kommunstyrelsen, men såväl kultur- som fritidsnämnden är parter där 

arbetet med en utvecklingsplan för Nordanå har pågått under de senaste åren.  

Nämnden för support och lokaler är också involverade, då i egenskap av ansvarig 

för kommunens fastigheter. Det arbetet kommer nu att fördjupas och i det arbetet 
är dialogen viktig med berörda. I arbetet med utvecklingen av Skellefteå kommun 

kommer involveringen av människor att bidra att vara en viktig grund för 

ställningstaganden. 

Hur Nordanåområdet i allmänhet ska förvaltas och utvecklas, för inte tala om vad 

som ska hända med fastigheter som omtalas i namninsamlingen. Det är en stor och 
komplex och intressant fråga som behöver lite tid. För det är många olika 

intressenter som kommer att vilja ge uttryck för sin uppfattning, och måste få 

tillfälle att göra det. Nu när vi börjar återgå till ett mer normalläge i samhället finns 
också möjligheten att träffas och diskutera, inte bara Nordanå men också många 

andra frågor kring hur vi vill att utvecklingen ska vara framöver." 
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§ 334 Dnr KS 2021-000579 600 

Fråga av Christina Soldan (L) om kulturskolan lever 
upp till dagens efterfråga utifrån barnens och ungas 
intressen  

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Christina Soldan (L) samt Daniel Sjögren (S) yttrar sig, 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 

kulturnämndens ordförande: 

"Det har varit många turer kring kulturskolan och utredningar har gjorts. 

Kulturskolan ska erbjuda alla kulturyttringar men vissa har blivit hårt drabbade av 
olika anledningar. Några exempel är kör, orkester och 

musikinstrumentundervisning. 

Med anledning av detta vill jag fråga kulturnämndens ordförande: 

Tycker kulturnämnden att kulturskolan lever upp till dagens efterfrågan, utifrån 

barnens och ungas intressen – d v s får de möjlighet att lära, utöva och uppleva 
önskat kulturuttryck?" 

Kulturnämndens ordförande Daniel Sjögren (S) lämnar följande svar: 

"Kulturskolan har genomgått många olika förändringar den senaste tiden. Nämnden 

vill lyfta fram tre av dem för att svara på frågan. 

1. Kulturskolan har under det senaste året infört ett nytt bokningssystem. 
Detta system gör det enkelt för elever och föräldrar att se vilka kurser som 

finns och vilka kurser det finns platser på. Detta gör att eleverna nu inte 
behöver stå i kö utan kan vara aktiva och välja bland de lediga platser som 

finns. 

2. Kulturskolan har breddat sitt kursutbud och har nu en väldigt stor bredd i 

kursutbudet. De senaste tillskotten av kurser är musikal, 

slagverksensemble, flöjtensemble, folkband, smink och kostym, textil och 
design – Zerowaste, fler suzukifiol-grupper, fler spela i band-grupper, samt 

uppstart av ytterligare en kör. 

3. Kulturskolan är nu mer avgiftsfri, det har ökat möjligheten för fler att vara 

med. 

Nästa frågor blir då naturligtvis, men hur går det då? Vill eleverna gå de kurser som 
finns? Finns det platser kvar för intresserade elever? Där blir svaret detta: 

1. Det finns idag 914 unika bokade elever i kulturskolan, totalt är de bokade 
på 1146 kursplatser. Detta är elever som tar del av den frivilliga 

undervisningen, det vill säga utöver vår verksamhet som sker i samarbete 

med skolorna samt den öppna verksamhet med dramalek på bibliotek och 
olika prova-på-aktiviteter som bedrivs. 
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2. Det finns platser kvar i kursutbudet inom de flesta uttryck vi har kurser i. 
Finns det intresse för något som inte finns i utbudet eller om det inte finns 

tider kvar så går det att höra av sig till kulturskolan för att se om det går 
att lösa. Bland annat har det startat en ny verksamhet av den anledningen, 

vår flöjtensemble som startade efter önskemål av flöjtelever.  

Sammanfattningsvis vill nämnden mena att ja, dagens kulturskola lever upp till 
dagens efterfrågan i stort. Däremot kräver verksamheten en lyhördhet från 

kulturskolan och det är viktigt att fortsätta att ha dialog med nuvarande och möjliga 
framtida elever för att inspirera till att lära sig av de uttryck vi erbjuder kurser i 

samt att möta upp önskemål." 
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§ 335 Dnr KS 2021-000659 050 

Fråga från Andreas Löwenhöök (M) om skrivelse 
från Byggföretagen som saknades vid behandlingen 
av motion om krav på lärlingar 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Andreas Löwenhöök (M) samt Tomas Teglund (S) yttrar sig, 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Andreas Löwenhöök (M) har ställt följande fråga till 

nämnden för support och lokalersordförande: 

"Vid kommunfullmäktiges sammanträde i september behandlades en motion om 

krav om yrkeslärlingar vid upphandling av byggentreprenader.  

Under debatten återkom Nämnden för support och lokalers ordförande, Tomas 

Teglund (S), till att dialog förts med såväl Byggföretaget som de fackliga 
organisationerna.  

Teglund underströk att dialogen med byggindustrin/branschen har varit bra samt 

att kommunstyrelsens förslag till motionssvar – att ställa krav på lärlingars 
medverkan där det är relevant och lämpligt utifrån entreprenadupphandlingens 

beskaffenhet – inte kommer att innebära några stora problem. 

Tomas Teglund gav alltså positiv bild av dialogen och av branschens inställning till 

förslaget. Kommunfullmäktige beslutade därefter i enlighet med kommunstyrelsens 

förslag. 

I efterhand har det kommit till min kännedom att den bild som Tomas Teglund 

förespeglat inte stämmer. Byggföretagen vill på olika sätt verka för fler lärlingar, 
men har ställt sig negativa till förslaget att införa det som krav vid kommunens 

upphandlingar av byggentreprenader. Detta framfördes vid den dialog som Tomas 
Teglund initierade i maj 2021.  

Detta följdes upp av en formell skrivelse till Teglund den 1 juni. Den aktuella 

skrivelsen fanns dock inte med i underlagen kring fullmäktiges ärende. 

Mot bakgrund av detta har jag följande fråga till Nämnden för support och lokalers 

ordförande Tomas Teglund (S): 

Finns det politiska motiv bakom att fullmäktige fick vilseledande information och 

undanhölls de synpunkter som Byggföretagen har haft på motionen om krav om 

yrkeslärlingar vid upphandling av byggentreprenader, som kommunfullmäktige 
behandlade i september?” 

Nämnden för support och lokalers ordförande Tomas Teglund (S) lämnar följande 
svar: 

"Nej det finns inga politiska motiv bakom och för övrigt anser jag inte att 

fullmäktige fått vilseledande information. Det stämmer att byggföretagen har 
inkommit med en skrivelse där de ger sin syn på krav på lärlingar, men jag anser 

inte att det utgör ett beslutsunderlag som borde följa med i ärendet.  Däremot 
borde jag ha registrerat skrivelsen direkt. Jag kommer att bjuda in byggföretagen 
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och byggfacket  till en uppföljningsträff så att vi kan ha en fortsatt bra dialog och 
följa utvecklingen framöver." 
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§ 336 Dnr KS 2021-000625 101 

Remisser 

Sammanfattning 
Dnr 2021-000571  532 

Motion av Christina Soldan (L) och Shervin Ahmadzadeh (L) om att utreda 

möjligheten att starta pendeltågstrafik på Skelleftebanan (32/21) 

Dnr 2021-000573  140 

Motion av Andreas Löwenhöök (M) och Charlotta Jansson Enquist (KD) om 
strategiskt tillväxtarbete med grannkommunerna (33/21) Dnr  2021-000574  72 

Dnr 2021-000575  600 
Motion av Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson (L) och Stina Engström (L) om 

åtgärder mot antisemitismen i kommunens skolor (35/21) Dnr 2021-000576 029 

Dnr 2021-000636  610 
Motion av Andreas Löwenhöök (M) om gymnasial spetsutbildning kopplat till 

kreativa näringar och spelindustrin (37/21) 
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§ 337 Dnr KS 2021-000626 101 

Delgivningar 

Sammanfattning 
Dnr 2021-000550 102 

Länsstyrelsen i Västerbottens län, beslut om ny ledamot och ersättare i 

kommunfullmäktige 

Dnr 2021-000654 007 

Revisionens rapport beträffande granskning av kommunstyrelsens arbete med 
tillgänglighet och insyn 

Dnr 2021-000656 007 
Revisionens rapport beträffande granskning avunderhållet av gator och vägar 
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